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PLE CORPORATIU ACTA NÚM. 1

Vila d’Argentona, comarca del Maresme, 29 de gener de 2024, es reuneixen al Saló de 
Sessions de l’edifici noble de les Cases Consistorials per tal de celebrar sessió ordinària, 
en primera convocatòria, del Ple Corporatiu els següents membres del mateix, assistits 
per la secretària de l’Ajuntament que certifica:

Alcaldessa-Presidenta.- Montserrat Capdevila Cañadas  

Regidors assistents.- Xavier Collet Diví, Joan Garachana Martín, Maria Mercè Juan 
Loshuertos, Joaquim Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfa, 
Joan Boba Duran, Juan Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hector 
Travesa Gómez, Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana Andrea López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català, Mariona Pasqual Villahoz

Secretària.- Míriam Tenas i Camps

Quan són les 18:32 hores i existint el quòrum de constitució que estableix l’article 90.1) 
del Reglament d’Organització, funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, d’ordre 
de la Presidència comença la sessió sota el següent ordre del dia:

1. Actes anteriors (núm. 17 de data 18 de desembre de 2024 i núm. 18 de data 23 
de desembre de 2023)

Les actes anteriors núm. 17 de data 18 de desembre de 2024 i núm. 18 de data 23 de 
desembre de 2023, s’aproven per unanimitat.

2. Part de control i fiscalització dels òrgans de govern 

2.1) Donar compte dels Decrets d’Alcaldia signats del dia 30 de novembre de 2023 al 
dia 11 de gener de 2024

Sra. alcaldessa.- Sr. Collet.

Sr. Xavier Collet.- Gràcies, alcaldessa. Volia fer menció d'un decret de data 30 de 
novembre. Ho vam comentar a les comissions informatives, però crec que per la seva 
importància i transcendència amb els ciutadans, pel que fa als serveis territorials, 
m'agradaria comentar-ho. És un decret que ordena els criteris d'interpretació davant 
d'actuacions amb edificacions que estan en ambients protegits. I sobretot, fa referència a 
vàries actuacions, però sobretot a les actuacions pel que fa a la col·locació de plaques 
solars fotovoltaiques. Ja ho havíem comentat alguna vegada que la gestió que es feia ens 
comportava molts problemes, a nosaltres i als ciutadans també, perquè quan un element 
estava en un carrer catalogat, encara que el propi element no fos catalogat, doncs es 
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demanava una llicència urbanística per a poder col·locar les plaques. Això no era massa 
coherent ni tan sols amb la nostra normativa, ni amb l'entorn dels pobles veïns que es 
troben en situacions semblants. Aquests criteris s'han canviat i el que m'agradaria 
explicar és això, que a partir d'aquest any 2024, la col·locació de plaques solars, encara 
que sigui amb elements que estan protegits d'ambient, no requerirà de llicència sinó de 
comunicació. I a més a més tampoc farà falta, per la seva poca transcendència, que 
comporten aquestes actuacions, tampoc farà falta un informe del consell municipal de 
patrimoni. Només caldrà llicència si els elements estan protegits de forma individual. 
Llavors sí. A més a més, tot i així, si els tècnics creiessin convenient que per l'element en 
si o per l'actuació que es demana, doncs, fes falta l'informe del consell municipal de 
patrimoni s’hi portaria, en aquests casos, s’hi portaria. Però, d'entrada no faria falta. 
Reitero que ho expliquem perquè fins ara això portava molts problemes de gestió i el no 
saber ben bé aquesta diferència que hi havia amb la nostra manera de gestionar-ho, que 
es demanava sempre llicència, els vilatans i els tècnics, això portava molta confusió i al 
final acabàvem tenint conflictes de legalitat amb les actuacions que es feien. Esperem 
que a partir d'ara tot això se simplifiqui i sigui més còmoda per a tothom. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- No ho sabia i primer m’ha espantat, pensava que m’anava a preguntar 
per un Decret meu. 

Van quedar-ne assabentats.

2.2) Donar compte dels acords de la Junta de Govern Local (núm. 18 de data 20 de 
novembre de 2023, núm. 19 de data 4 de desembre de 2023 i núm. 20 de 18 de 
desembre de 2023)

Van quedar-ne assabentats.

2.3) Donar compte expressa al Ple Corporatiu dels Decrets d’Alcaldia que així ho 
requereixen, del 30 de novembre de 2023 al 11 de gener de 2024

“”De conformitat amb allò previst a la legalitat vigent, dec donar compte al Ple Corporatiu 
dels següents Decrets d’Alcaldia:

- Decret núm. 2460/2023 de data 7 de desembre de 2023, relatiu a la modificació de 
crèdits núm. 9/2023 del pressupost de l’Ajuntament d'Argentona, exercici 2023, per un 
import total de 49.117,82€.

- Decret núm. 2471/2023 de data 12 de desembre de 2023, relatiu a contractació 
mitjançant contracte laboral fix d’una tècnica de projectes, grup de classificació A2, de la 
plantilla de personal laboral de l’Ajuntament, des del dia 1 de gener de 2024.

- Decret núm. 2492/2023 de data 12 de desembre de 2023, relatiu a la designació de 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

98
3a

c0
d

a4
82

b
45

11
a2

ed
02

9c
9c

aa
26

14
00

1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

07/03/2024 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

08/03/2024 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

5

l’empresa Unive Advocats S.A, per a la defensa i representació de l’Ajuntament 
d’Argentona, en el procediment ordinari 931/2022-A.

- Decret núm. 2555/2023 de data 20 de desembre de 2023, relatiu a la modificació de 
crèdits núm. 12/2023 del pressupost de l’Ajuntament d'Argentona, exercici 2023, per un 
import total de 12.756,50€.

- Decret núm. 2587/2023 de data 21 de desembre de 2023, relatiu a la delegació en el 
regidor municipal Sr. Joaquim Capdevila Colominas, l’autorització del matrimoni civil 
promogut a l’expedient núm. 196/23-RC.

- Decret núm. 2594/2023 de data 21 de desembre de 2023, relatiu al nomenament com 
a funcionària de carrera de PBD, com a administrativa, grup de classificació C1, de la 
plantilla de personal funcionari de l’Ajuntament, des del dia 1 de gener de 2024.

- Decret núm. 2620/2023 de data 27 de desembre de 2023, relatiu a la modificació el 
tipus de contracte laboral temporal amb caràcter interí de la senyora SAC, com a Auxiliar 
de Serveis Polivalent, passant de ser un “Contracte laboral temporal per substitució de 
persona treballadora” (codi 410) a un “Contracte laboral temporal per circumstàncies de 
la producció” (codi 402).

- Decret núm. 2630/2023 de data 27 de desembre de 2023, relatiu a l’aprovació del 
programa amb el nom Seguretat ciutadana i de proximitat..

- Decret núm. 2635/2023 de data 27 de desembre de 2023, relatiu a la contractació 
mitjançant contracte laboral temporal amb caràcter interí a SBN, com a treballadora 
social, per cobrir la baixa per incapacitat temporal de la treballadora NVM, des del dia 2 
de gener de 2024 i fins que la treballadora titular es reincorpori al seu lloc de treball

- Decret núm. 2638/2023 de data 28 de desembre de 2023, relatiu a nomenament de 
MMS, com a funcionaria interina de l’escala d’administració general, sots escala tècnic, 
categoria auxiliar, denominació administratiu/va, grup C1, denominació Administratiu/va 
des del dia 8 de gener de 2024 i fins a la cobertura definitiva de la plaça o com a màxim 
tres anys estipulats per la normativa vigent.

- Decret núm. 2644/2023 de data 28 de desembre de 2023, relatiu al nomenament com 
a funcionària de carrera a SEQ, com a administrativa, grup de classificació C1, de la 
plantilla de personal funcionari de l’Ajuntament, des del dia 8 de gener de 2024.

- Decret núm. 2646/2023 de data 28 de desembre de 2023, relatiu al nomenament, 
com a funcionària interina per substituir la senyora BRT, a la senyora MCR com a Tècnica 
d’Administració General -Assessora Jurídica, grup A1, des del dia 1 de gener de 2024 fins 
a la reincorporació de la senyora BRT, o com a màxim 6 mesos.
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- Decret núm. 2648/2023 de data 28 de desembre de 2023, relatiu al nomenament de 
IMU, com a funcionaria interina de l’escala d’administració general, denominació 
administratiu/va, grup C1, des del dia 8 de gener de 2024 i fins a la reincorporació de la 
funcionària NST o com a màxim tres anys estipulats per la normativa vigent.

- Decret núm. 49/2024 de data 9 de gener de 2024, relatiu al nomenament del Sr. 
Xavier Collet Diví, 1r tinent d’alcalde, com alcalde accidental els dies 20 i 21 de gener de 
2024.

- Decret núm. 68/2024 de data 11 de gener de 2024, relatiu al nomenament de NGA 
com a funcionària interina per substitució com a agent de la Policia Local de l’Ajuntament 
d’Argentona, de l’Escala d’Administració Especial, subescala de serveis especials, classe 
policia local, categoria agent, grup C1, des del dia 15 de gener de 2024 i fins a la 
reincorporació del senyor CAGG o per un període màxim de tres anys.

- Decret núm. 82/2024 de data 11 de gener de 2024, relatiu a l’aprovació de l’Acord de 
col·laboració per a la formació pràctica en centres de treball per a la realització de les 
pràctiques de l’alumne de l’INSTITUT D’ALELLA.””

Van quedar-ne assabentats.

3. Informes sobre dictàmens, mocions i proposicions que hagi d’aprovar el Ple:

ALCALDIA

3.1. Nomenament de vocals del Consell Escolar Municipal d’Argentona

“”De conformitat amb el que es preveu als articles 3 i 4 del Reglament d’Organització i 
Funcionament del Consell Escolar Municipal d’Argentona, formen part del plenari del 
Consell, entre d’altres, sis membres de l’Ajuntament designats pel Ple Corporatiu entre 
els regidors membres del mateix.

Tenint en compte que els representants de l’Ajuntament en el plenari es renoven cada 
cop que es constitueix l’Ajuntament com a conseqüència de la realització d’eleccions 
municipals, es proposa al Ple Corporatiu l’adopció dels següents acords:

Primer.- Nomenar com a membres del plenari del Consell Escolar Municipal d’Argentona, 
mentre duri el seu mandat, als següents membres:

President:
Sr. Joan Martín Garachana

Vocals: 
Rosa Ripoll Collet
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Annel Caballero Allen
Sergi Blanco Mora
Mar Rodríguez Mena
Yolanda Sánchez Moraleja
Sara Momblant Gibert

Segon.- Notificar els presents acords als interessats als efectes oportuns.””

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer 
Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz) 

3.2. Aprovació de l'expedient de contractació del contracte de servei de gestió de 
les escoles bressol municipals d’Argentona

“”I. Identificació de l’expedient
Expedient número 2023/3325 relatiu al contracte administratiu, sotmès a regulació 
harmonitzada, de servei de gestió de les escoles bressol municipals d’Argentona.

II. Relació de Fets
1. Aquest expedient es va instruir arran de l’informe de necessitat de data 21 de 
desembre de 2023, emès per la tècnica d’Educació i el Regidor del departament, per a 
l’adjudicació d’aquest contracte de serveis.

2. Per aquest informe del servei gestor de l’àrea s’acredita: 

a) La necessitat de contractar aquests serveis ve donada perquè en data 31 d’agost 
de 2024 finalitza la pròrroga del contracte amb l’empresa prestadora del servei 
actual, sense possibilitat de renovació perquè ha excedit la durada màxima del 
contractes

b) La insuficiència de mitjans propis perquè l’Ajuntament d’Argentona no disposa de 
personal (docent, tècnics i/o auxiliar) contractats en règim laboral amb les 
característiques de titulació i formació que indica la normativa del Departament 
d’Ensenyament.

c) La idoneïtat i eficiència de la contractació ja que el contracte s’enquadra dins les 
competències en matèria de prestació de serveis educatius i social que defineix 
l’article 27.3 e) de la Lleu 7/85 LRBRL.
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3. A l'informe-memòria es motiva també les característiques de l'objecte, les condicions 
econòmiques i pressupostàries i s'incorporaren els plecs reguladors de les condicions 
administratives i prescripcions tècniques del contracte. 

III. Fonaments de dret
1r. D’acord amb el que es disposa als articles 17, 19, 22, 28, 63, 116 i 117, 131 i següents, 
156 a 158, i 308 següents i concordants de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de 
contractes del sector públic.

2n. D'acord amb la disposició addicional segona, apartat segon, d’aquesta la Llei 9/2017, 
de 8 de novembre. 

S’ACORDA

Primer. Aprovar l'expedient de la contractació, mitjançant tramitació ordinària, 
procediment obert, subjecte a regulació harmonitzada, diversos criteris d’adjudicació, del 
servei de de gestió de les escoles bressol municipals d’Argentona, amb un valor estimat 
de 3.370.691,13 euros, IVA exclòs.

Segon. Aprovar el Plec de Clàusules Administratives Particulars i el Plec de Prescripcions 
Tècniques que regiran aquesta contractació.

Tercer. Convocar la licitació i publicar l'anunci al Perfil de contractant municipal i al Diari 
Oficial de la unió Europea, perquè durant el termini de 35 dies els interessats presentin 
les seves proposicions a comptar des de la data d’enviament al Diari Oficial de la unió 
Europea (DOUE). 

Quart. Adoptar el compromís de consignar adequadament i suficientment les aplicacions 
pressupostaries i autoritzar les despeses corresponents dels exercicis 2024, 2025 i 2026 
tal i com es detallen a continuació:

Pressupost 2024
325-326-22703 Contracte serveis EBM Cargol TB 70.032,38€
327-326-22703 Contracte serveis EBM El Bosquet 154.680,36€
325-326-22707 Matèria primera dinars/berenars Cargol TB 9.039,32€
327-326-22707 Matèria primera dinars/berenars El 

Bosquet
23.590,58€

Pressupost 2025 i següents:
325-326-22703 Contracte serveis EBM Cargol TB 210.097,14€
327-326-22703 Contracte serveis EBM El Bosquet 464.041,09€
325-326-22707 Matèria primera dinars/berenars Cargol TB 24.858,30€
327-326-22707 Matèria primera dinars/berenars El 

Bosquet
64.874,10€

“”
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Sra. alcaldessa.- Sr. Martín.

Sr. Joan Martín.- Bona tarda. Bé, com ja és sabut, que aquest tema havia aparegut en el 
Ple, fa un any que estem, fa gairebé mig any que estem amb un contracte prorrogat, es 
van exhaurir els quals anys, vam entrar amb el canvi de mandats, ens vam trobar 
aquesta situació, vam haver d'activar la pròrroga. A partir d'aquí també vam començar a 
treballar des del mes d'agost, pràcticament, per fer aquests plecs, uns plecs que no han 
estat fàcils, que ha requerit la dedicació, i també aprofito per a agrair a nivell tècnic tots 
els que hi han participat, des de la tècnica d'educació fins a tots els serveis jurídics i 
econòmics, que han donat suport i que han anat vigilant que tot estigués bé. Hem 
procurat incloure tota aquella experiència que hem vist al llarg d'aquests anys, que era 
important per tots els successos o les situacions que puguin anar apareixent al llarg 
d'aquests 4 anys, ja que és un contracte de 4 anys més un de pròrroga, si fos necessari, 
tot i que ja també tenim la premissa que d’aquí a 3 anys torna a activar aquesta situació, 
perquè en el canvi de mandat ningú es trobi amb aquesta situació que ens hem trobat. 
Són uns plecs, com deia, d'un gruix econòmic molt important, són de gairebé 3.300.000 €. 
Tenim en compte que s'ha de fer la previsió dels 5 anys. Com ja sabeu, es va enviar la 
documentació a tots els partits des del mes de desembre, perquè ho poguéssiu veure, 
valorar i aportar amb antelació, i que en qualsevol cas, arribéssim a temps que aquestes 
aportacions, si s’hi podien incloure, estiguéssim a temps jurídicament i que els plecs es 
portessin de la millor forma possible i de forma compartida amb tots. Jo he recollit tot el 
que hem pogut, els que no, doncs ho hem comentat, hem explicat els perquè, però crec 
que són uns plecs molt treballats i que anem amb garanties que aquesta situació pugui 
ser més estable i que també el servei sigui donant. Tenim un poble que la setmana 
passada justament em comentaven, que lo que és la zona de Maresme i Vallès, pocs, sinó 
és l'única ciutat que té tants equipaments educatius municipals. Tenim quatre escoles, 
tenim dues llars d'infants i l'institut, en aquest cas no és un servei nostre, però tal com ho 
tenim a Argentona, amb la població que té tenim i tants equipaments, doncs es veu molt 
poc. I que tinguem un contracte d'aquesta magnitud, ja dic, diu molt del nostre poble, del 
nostre talant a nivell d'educació i sobretot dels recursos que invertim en la canalla. No sé 
si algú té alguna aportació, algun comentari a recollir. Sinó, passo la paraula a 
l'alcaldessa. 

Sra. alcaldessa.- No, tal com diuen en Joan, són uns plecs que portem a aprovació 
després de molts mesos i que han pogut estar compartits amb lo que tot el que s'ha 
necessitat. Aquesta ha de ser la tendència. Portàvem, com bé sabeu i hem manifestat 
algunes vegades, que, o no hi havia contractes, o el que hem pogut fer en aquests mesos 
han sigut contractes menors per a poder donar cobertura en aquells serveis que no 
estaven, que en aquest cas també vull agrair, perquè des del juny al desembre hem 
pogut fer contractes, uns 60 contractes, que són molts perquè no n'hi havien, i que ara 
aquest ha de ser la tendència que ens doni aire perquè tinguem contractes que en 3 o 4 
anys ens podem dedicar a altres coses, no només a treballar els tècnics amb les 
contractacions, que ja els porta molts mals de cap. Ara sí que si no hi ha res, passaríem a 
l'aprovació d'aquest expedient de contractació per als 3.370.691,13 €, perquè realment 
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es puguin publicar. Són 35 dies els que estaran en exposició pública i després d'aquí, si 
no hi ha res, ja podríem passar el tràmit normal. Correcte?

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer 
Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz)

3.3 Aprovació de la modificació del Reglament del Consell de Mitjans de 
Comunicació

“”Per acord de Ple de data 25 de setembre de 2023 s’acorda incloure en el Pla normatiu 
de l’Ajuntament d’Argentona la tramitació de la modificació del Reglament del Consell de 
Mitjans de Comunicació.

En data 8 de gener de 2024 es celebra la sessió de la comissió d’estudi, constant acta en 
l’expedient.

Atès que l’article 178.c) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, disposa que les ordenances i 
reglaments s’entendran aprovats definitivament amb caràcter automàtic si no s’hi 
presenta cap reclamació ni al·legació durant la informació pública i l’audiència als 
interessats subsegüent a l’aprovació inicial.

En virtut del que precedeix, es proposa al Ple l’adopció dels següents:

PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació del Reglament del Consell de Mitjans de 
Comunicació.

SEGON.- Exposar al públic, per termini de trenta dies hàbils, el text del Reglament del 
Consell de Mitjans de Comunicació, inserint anuncis al BOPB, al DOGC, al tauler d’anuncis 
del web municipal i a un diari de gran difusió. L’expedient administratiu durant aquest 
període podrà ser examinat i presentar les al·legacions, suggeriments i reclamacions que 
es considerin convenients. El termini d’informació pública començarà a comptar des de 
l’endemà de la darrera de les publicacions oficials esmentades. En el cas que no es 
presentin reclamacions durant el període d’exposició pública, el present acord s’elevarà a 
definitiu sense necessitat de resolució expressa. 

TERCER.- Disposar que, si no s’hi formula cap al·legació ni reclamació durant el termini 
d’informació pública, el reglament quedarà aprovat definitivament sense necessitat de 
cap tràmit ulterior, i es procedirà directament a la publicació.
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QUART.- L’aprovació definitiva del Reglament s’anunciarà al Tauler d’anuncis del web de 
l’Ajuntament, al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, i al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya la referència del Butlletí Oficial de la Província on s’hagi publicat 
íntegrament el text del Reglament, el qual entrarà en vigor quan s’hagi publicat 
completament el text del Reglament i hagi transcorregut el termini de quinze dies hàbils 
previst a l’article 65.2 de la Llei reguladora de les bases del règim local. Tanmateix, en 
compliment de l’article 10.1.a) de la Llei 19/2014, es publicarà al Portal de Transparència.

CINQUÈ.- Donar trasllat a Secretaria del text del Reglament i al Departament de 
transparència.””

Sra. alcaldessa.- En aquest cas, aquest reglament també ha estat compartit, no només 
amb el consell de mitjans, sinó també amb la taula que es va fer per a poder-ho 
compartir amb les altres formacions. En aquí sí que quan serveis jurídics ho ha volgut 
validar, nosaltres vam agafar el model que hi havia fins ara i és amb el que vam estar 
treballant per a poder fer les esmenes en el reglament, però hi ha una incongruència, i 
crec que ho vaig dir en els portaveus, que és que en l'article primer del reglament, que és 
el que avui es porta a aprovació, hi havia una incongruència que no es correspon amb el 
que es diu allà amb el reglament de participació que tenim establert i que allà posava 
que sí que havia d'estar coordinat. Aquest reglament el que diu és que és un òrgan de 
participació ciutadana i, per tant, que els que hi anem representant o les persones que hi 
van representant de les formacions, no tenen vot. Com que en aquest cas jo crec que tots 
el que volem és que sigui un òrgan que es pugui fer des del consell les decisions que 
s'han de fer, sí que hi ha participació ciutadana, però realment és gent que està 
vinculada, en aquest cas, a temes de mitjans de comunicació, i així és la proposta que es 
va portar i que es portarà ara en ferm, un cop estigui aprovat aquest reglament, i el que 
sí que hi ha i s'ha de provar l'esmena primer, és que anul·lem aquest article primer, que 
el que ho vincula és amb el reglament de participació, perquè sigui un reglament, en 
aquest cas, propi del consell, tal i com es va decidir. Per tant, passaríem primer a 
l'aprovació de l'esmena d'anul·lar aquest article primer que regula, a través del reglament 
de participació, i que ho deixem sense efecte.

Sotmesa a votació l’esmena a l’anterior proposta i la mateixa proposta s’aprova per 
unanimitat de tots els presents (Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan 
Martín Garachana, M. Mercè Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni 
Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, 
Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi 
Blanco Mora, Susana López Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona 
Pasqual Villahoz)

Sra. alcaldessa.- I llavors sí que en aquest cas s'aprovaria inicialment la modificació 
d'aquest reglament. Es posaria també exposició pública, que crec que són 15 dies o 30. 
30 dies. I després, quan ja estigui definitivament amb la seva aprovació, sé que hi ha 
alguns canvis que es volen fer a nivell d’alguns representants, i llavors sí que ja podran 
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ser fermes, que ja no hauran de passar per Ple, sinó que és el propi consell qui fa 
aquestes aprovacions. Passem a l'aprovació, llavors, digui’m senyor Sagarra.

Sr. Antoni Segarra.- És una petita correcció, perquè s'ha colat, és a dir, en l'article 9, en el 
paràgraf 4, diu l’esborrany de les sessions, i hauria de dir l'esborrany de l'acte de les 
sessions. I he dit això, jo voldria aprofitar perquè, agrair a la representant de Tots i a la 
representant ERC, que són les que estaven a la reunió que parlava abans l’alcaldessa, que 
van acceptar totes les esmenes que vam presentar Unitat. Per tant, espero que ara els 
demés grups, quan ho aprovin, doncs també acceptin les esmenes aquestes que vam 
presentar. 

Sra. alcaldessa.- Sí, sí. En aquest cas, va recollir diverses coses. Són reglaments que 
estaven antiquats, que a l'hora de posar el dia està bé la visió de tots, i en aquest cas, la 
participació vostra va ser per posar el dia moltes de les qüestions i punts que no hi eren. 
Anirem veient alguns d'aquests reglaments que anirem passant perquè anem cada Ple 
mirant d'actualitzar-los per a posar-nos el dia. Doncs ara sí, passem a l’aprovació d'aquest 
reglament tal i com està amb les qüestions que s'han dit.

3.4. Aprovació ordenança que regula l'abastament d'aigua potable i els usos de 
l'aigua en la situació de sequera

“”En sessió plenària de data 30 d’octubre de 2023 va aprovar el Pla Normatiu de 
l’Ajuntament d’Argentona per l’exercici 2024. Constava la necessitat de regular 
l’abastament d’aigua potable i els usos de l’aigua en la situació de sequera.

En data 15 de gener de 2024 es celebra la sessió de la comissió d’estudi, constant acta en 
l’expedient.

Atès que l’article 178.c) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, disposa que les ordenances i 
reglaments s’entendran aprovats definitivament amb caràcter automàtic si no s’hi 
presenta cap reclamació ni al·legació durant la informació pública i l’audiència als 
interessats subsegüent a l’aprovació inicial.

En virtut del que precedeix, es proposa al Ple l’adopció dels següents

PRIMER.- Aprovar inicialment l’ordenança que regula l'abastament d'aigua potable i els 
usos de l'aigua en la situació de sequera segons el document que s’adjunta com annex.

SEGON.- Exposar al públic, per termini de trenta dies hàbils, el text de l’ORDENANÇA QUE 
REGULA L'ABASTAMENT D'AIGUA POTABLE I ELS USOS DE L'AIGUA EN LA SITUACIÓ DE 
SEQUERA inserint anuncis al BOPB, al DOGC, al tauler d’anuncis del web municipal i a un 
diari de gran difusió. L’expedient administratiu durant aquest període podrà ser 
examinat i presentar les al·legacions, suggeriments i reclamacions que es considerin 
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convenients. El termini d’informació pública començarà a comptar des de l’endemà de la 
darrera de les publicacions oficials esmentades. En el cas que no es presentin 
reclamacions durant el període d’exposició pública, el present acord s’elevarà a definitiu 
sense necessitat de resolució expressa. 

TERCER.- Disposar que, si no s’hi formula cap al·legació ni reclamació durant el termini 
d’informació pública, l’ordenança quedarà aprovada definitivament sense necessitat de 
cap tràmit ulterior, i es procedirà directament a la publicació.

QUART.- L’aprovació definitiva de l’Ordenança s’anunciarà al Tauler d’anuncis del web de 
l’Ajuntament, al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, i al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya la referència del Butlletí Oficial de la Província on s’hagi publicat 
íntegrament el text de l’ordenança, el qual entrarà en vigor quan s’hagi publicat 
completament el text de l’ordenança i hagi transcorregut el termini de quinze dies hàbils 
previst a l’article 65.2 de la Llei reguladora de les bases del règim local. Tanmateix, en 
compliment de l’article 10.1.a) de la Llei 19/2014, es publicarà al Portal de Transparència.

CINQUÈ.- Donar trasllat a Secretaria del text de l’ordenança i al Departament de 
transparència.””

Sra. alcaldessa.- És una ordenança que s’ha treballat molt en el consell de la companyia 
d’aigües, i llavors va estar aquí compartida amb els diferents grups, tot i tenir 
representants allà també. Hi ha de ser l’eina que en aquest cas ens ajudi a complementar 
un reglament que ja tenim per a poder posar mesures de tots aquells consums que 
s’evidencien que no estan en normativa, tal i com en aquest cas han d’estar. Passo la 
paraula en el Sergi Blanco perquè pugui fer la presentació?

Sr. Sergi Blanco.- Gràcies, alcaldessa. Bé, és un ordenança a proposta de l’Agència 
Catalana de l’Aigua, que s’ha enviat a tots els municipis i tots els municipis han anat 
treballant i aprovant, on hem de dir que s’aplica, encara que ara ho hem normalitzat, 
s’aplica en situacions de sequera. La situació de sequera a Catalunya està declarada des 
del 2020, per tant, aquest ordenança, un cop passi per totes tràmits administratius i 
publicacions, i si s’aprova avui, entrarà en vigor, i el que fa és de dotar de més 
competència a l’ens local, en aquest cas, a l’alcaldessa, per a poder prendre les decisions 
i, en aquest cas, mecanismes que siguin necessaris, com, per exemple, el de regular els 
usos d’aigua domèstica, comercial i industrial, i també el de fixar fins i tot regulacions de 
restriccions d’aigua i fins i tot talls de subministraments, ja estem parlant de casos ja, 
esperem no arribar aquí, molt excepcionals, fins i tot domèstics i restriccions en franges 
horàries, fins i tot en usos domèstics, industrials o comercials. La característica d’aquesta 
ordenança també, i no ha de ser la finalitat, però a vegades és necessari, malauradament, 
i més en la situació que tenim ara mateix, també dota de potestat sancionadora a l’ens 
local, en aquest cas, a l’alcaldessa, la qual pot, a partir d’una regulació que hi ha en 
aquesta ordenança, de sancions, doncs, menys lleus, lleus o greus, d’establir unes 
sancions econòmiques que poden arribar fins als 3.000 €. En aquesta ordenança estan 
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regulades totes les sancions, totes les actuacions que són objectes de possibles sancions, 
i també aquestes mesures extraordinàries.. Com hem dit, actualment, com bé sabem, ja 
s’han pres mesures, perquè també tenim un reglament del 2014, que així ens ho permet, 
però esperem que amb el marc d’aquesta ordenança d’usos d’aigua en situació, 
insisteixo, de sequera, que la tenim declarada des del 2020, que hauria de ser un període 
excepcional, doncs es pugui actuar des de l’ens municipal. 

Sra. alcaldessa.- Sí, no sé si hi ha preguntes sobre l’ordenança o alguna qüestió, no? 
Doncs passaríem a l’aprovació. 

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer 
Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz)

CULTURA

3.5. Aprovació del Pla Estratègic de Subvencions de l’Ajuntament d’Argentona 2024-
2026

“”La llei 40/2015, d’1 d’Octubre, de Règim Jurídic del Sector Públic, estableix que les 
Administracions Públiques s’han d’atenir al principi de “planificació i direcció per objectius 
i control de la gestió i avaluació dels resultats de les polítiques públiques”. Per portar 
aquesta planificació i, sobretot, l’avaluació d’aquestes polítiques, el control i la bona 
gestió de l’activitat subvencional esdevé una eina fonamental. 

La Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions, estableix que els òrgans de 
les administracions públiques que proposin l'establiment de subvencions, amb caràcter 
previ, hauran de concretar en un Pla Estratègic els objectius i efectes que es pretenen 
amb la seva aplicació, el termini necessari per a la seva consecució, els costos previsibles i 
les seves fonts de finançament. L’objectiu, a més d’un augment de la transparència, és la 
millora de l’eficàcia i l’eficiència en la gestió de la despesa pública subvencional.

Per tot l’exposat, per a aquelles subvencions que convoqui l’Ajuntament d’Argentona dins 
les seves competències i amb caràcter previ, s’ha d’haver aprovat el Pla Estratègic de 
Subvencions pels propers tres anys. 

Vist l'informe favorable de la cap de negociat de Serveis Personals de data 12 de gener de 
2024.

Vist l'informe favorable emès per la Intervenció Municipal de data 15 de gener de 2024. 
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En virtut del que precedeix, es proposa al Ple l’adopció dels següents

ACORDS:

Primer.- Aprovar el Pla Estratègic de Subvencions de l'Ajuntament d’Argentona 2024-
2026, que s’adjunta a l’expedient.

Segon.- El Pla estratègic de subvencions té caràcter programàtic i el seu contingut no 
genera drets ni obligacions a favor dels potencials beneficiaris, els quals no podran exigir 
indemnització o compensació de cap mena en el supòsit que el Pla no es porti a la 
pràctica total o parcialment. 
L’efectivitat del Pla queda condicionada a la posada en pràctica de les diferents línies de 
subvenció, atenent, entre d’altres condicionants, a les disponibilitats pressupostàries de 
cada exercici i les restriccions que, amb vista al compliment del objectius de política 
econòmica i d’estabilitat pressupostària, es determinin per a cada exercici.

Tercer.- Publicar el text del Pla Estratègic de Subvencions de l’Ajuntament d’Argentona 
2024-2026 al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, al web municipal i al Portal de 
transparència d’aquest Ajuntament.””

Sra. alcaldessa.- Ara portem a aprovació també el Pla Estratègic de Subvencions de 
l’Ajuntament de l’Argentona. Aquest pla normalment va juntament un cop s’ha aprovat el 
pressupost municipal i el que dona cobertura durant els anys de mandat, almenys fins al 
2026, és de quina és la voluntat, en aquest cas, com a govern, de quines subvencions 
s’aniran donant i amb quin sentit i quines creuen que es poden anar modificant i quin és 
l’objectiu de poder donar aquestes subvencions. En aquest cas, suposo que heu pogut 
llegir el document. Són subvencions des de cultura, educació, esports, les que donem 
acció social, joventut, promoció econòmica, medi ambient, cooperació, alcaldia i també 
les subvencions per part de museu, que en aquest cas són els premis o obsequis que es 
donen quan es fan concursos, per això també està inclòs aquí. També és cert que estem 
treballant, i fins al primer trimestre també us anirà informant, perquè estem treballant el 
que és la modificació d’aquestes bases de les subvencions, no només amb les sol·licituds 
que es fan, sinó també amb les justificacions, perquè puguin ser més àgils, no només per 
a les entitats que us sol·liciten, sinó també pels tècnics de la casa a l’hora de veremar-les i 
a l’hora de portar això econòmicament d’una manera més fàcil a l’hora de poder-ho 
entregar. I amb això, ara s’estan fent les reunions tècniques, i en breu també es podrà 
portar. No sé si hi ha alguna pregunta sobre el pla aquest estratègic. Passaríem a la seva 
aprovació. Això també ha d’estar amb exposició? Pregunto, aquests, no? Aquest, un cop 
s’aprova, ja està. Passaríem a l’aprovació d’aquest pla de subvencions 2024 -2026.

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer 
Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
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C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz)

RECURSOS ECONÒMICS

3.6. Rectificació d’errada material de l’Ordenança fiscal núm. 11 reguladora de la 
taxa per recollida, tractament i eliminació d’escombraries i altres residus sòlids 
urbans 

“”Antecedents i relació de fets

En data 14 de setembre del 2023, es va dictar la provisió d’alcaldia ordenant l’obertura de 
l’expedient de modificació de les Ordenances Fiscals i reguladores de preus públics de 
l’Ajuntament d’Argentona per al 2024. En virtut d’aquesta previsió, es va confeccionar 
l’expedient de Modificació de les Ordenances Fiscals per a l’exercici 2024; i aquet va ser 
aprovat pel Ple Corporatiu en data 30 d’octubre de 2023. Posteriorment, es va procedir a 
la seva exposició pública i publicant-se definitivament en el BOPB de data 28 de 
desembre de 2023.
 
Una vegada publicades, s’ha pogut detectar la concurrència d’una errada material en els 
imports de l’annex de tarifes de l’OOFF núm 11 de reguladora de la taxa per recollida, 
tractament i eliminació d’escombraries i altres residus sòlids urbans, per la qual cosa es 
proposa la seva rectificació.

Cal dir que l’informe d’intervenció de la d’aquesta taxa núm 11 es va informar 
textualment el següent:

“L’estudi econòmic d’enguany indica que la cobertura del servei actualment es del 91,20%. 
D’aquesta manera, no s’arriba a la cobertura total del cost del servei. No obstant, entenent 
que es tracta d’un servei bàsic l’equip de govern proposa que anar cobrint el cost del servei de 
manera progressiva en dos anys per equilibrar el servei sense dèficit ni superàvit. En el 
pressupost del 2024 s’haurà de recórrer a altres fonts de finançament, com són els recursos 
propis, per atendre el cost de la previsió d’aquest servei.

En aquesta modificació de l’OOFF, es preveu que es un increment de la taxa per tal d’equilibrar 
el cost del servei amb els seus ingressos en un 5% per el proper exercici 2024 i cobrir la 
totalitat del seu cost les OOFF de l’exercici 2025. Per la qual cosa, l’increment d’enguany 
suposarà que en l’exercici 2024 es cobrirà el 96,20 % del seu cost.

Es proposa, en base a l’estudi econòmic, una modificació i increment del 5% a les tarifes de 
l’Annex de l’ordenança i que es detallen a continuació:”

La llei 39/2015, d’1 d’octubre, de procediment administratiu comú de les Administracions 
Públiques, indica en el seu article 109 de revocació d’actes i rectificació d’errors, i 
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concretament el seu apartat 2n diu textualment: “Les administracions públiques podran, 
així mateix, rectificar en qualsevol moment, d’ofici o a instàncies dels interessats, els 
errors materials, de fet o aritmètics que presenten els seus actes.”

Donat l’establert en l’art. 109.2 de la Llei 39/2015, es procedeix per part d’aquesta 
Administració a rectificar les errades detectades en l’annex tarifes d’ aquesta ordenança 
fiscal.

En data 15 de gener de 2024 s’ha emès informe favorable de la Intervenció segons el qual 
es proposa la rectificació d’errades materials consistents en errors de transcripció de 
l’annex de tarifes de l’OOFF núm 1 abans esmentades.

Per tot això exposat, al Ple Corporatiu proposo l’adopció dels següents 

ACORDS:

Primer.- Rectificar les errades materials d’acord amb l’article 109.2 de la llei 39/2015 
detectats en l’annex de les tarifes l’Ordenança Fiscal núm 11 reguladora de la taxa per 
recollida, tractament i eliminació d’escombraries i altres residus sòlids urbans d’acord 
amb el document annex. 

Segon.- Publicar aquesta rectificació d’errades en el Butlletí Oficial de la Província i en el 
tauler electrònic municipal””

Sra. alcaldessa.- Ara passaré la paraula a la regidora M. Mercè Juan, referent, que ja s’ho 
va informar, a una de les ordenances fiscals, que hi ha hagut un tema que s’havia de 
rectificar una errada que hi havia, que pugui donar una mica a ella l’esmena.

Sra. M. Mercè Juan.- Gràcies, alcaldessa. Bé, poca cosa va ser una errada, vam prendre 
coneixement, vam informar, així ho hem comunicat, i aquesta és la rectificació de l’erada 
amb la taxa de recollida de residus urbans.

Sra. alcaldessa.- Sí, hi havia un error en una numeració amb una taxa i abans de fer la 
publicació, definitiva, s’havia de corregir per Ple, perquè es va aprovar. Susana. Sra. 
López.

Sra. Susana López.- Gràcies, Sra. alcaldessa. Montse. És que és normal. No, només dic 
que, evidentment votarem a favor d’aquesta rectificació d’errada material, es diu així, i 
que és normal que la Gràcia, la interventora amb el ritme que va agafar l’àrea, la 
regidoria i va començar a fer coses, és normal que aquestes coses passin i que no, que és 
normal, totalment normal i tot el recolzament, faltaria més, anda que yo no me equivoco 
en mi trabajo…

Sra. alcaldessa.- Sí, van ser mesos molt intensos, encara ho són, però bueno. Doncs 
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passaríem a l’aprovació d’aquesta rectificació per deixar correcte la taxa de la recollida.

Sotmesa a votació de la Comissió Informativa de Serveis Econòmics i Territorials l’anterior 
proposta s’informa favorablement per unanimitat de tots els presents (Sra. M. Mercè 
Juan Loshuertos, Sr. Joan Boba Duran, Sr. J. Francisco Fragoso Escribano, Sr. Sergi Blanco 
Mora, Sra. Mar Rodríguez Mena, Sr. Bernat Calvo Català i Sra. Mariona Pasqual Villahoz)

Annex Tarifes
Tarifes pel servei de recepció obligatòria de recollida, transport, tractament i 

eliminació de residus domèstics

TIPOLOGIA GENERAL

Tarifa 1. Tarifa ordinària

1.1 tram I 129,28 €

1.2 tram II 140,62 €

1.3 tram III 152,24 €

Tarifa 2 Tarifa per contribuents integrats dins la xarxa de 
compostatge casolà3

2.1 tram I 109,88 €

2.2 tram II 119,52 €

2.3 tram III 129,16 €

TIPOLOGIA ESPECIAL
Tarifa 3. 1 Habitatges situats a les urbanitzacions de Can Vilardell i la Plana 
Sita 175,77 €

Tarifa 3.2 Habitatges situats a les urbanitzacions de Can Vilardell i la Plana 
Sita integrats dins la xarxa de compostatge casolà3 149,40 €

Tarifa 4.1 Habitatge disseminats (ubicats en sòl no urbanitzable) 93,36 €

Tarifa 4.2 Habitatge disseminats per a contribuents integrats dins la xarxa 
de compostatge casolà3 78,50 €
Tarifa 5. Locals sense activitat comercial o per a usos privats, tals com 
aparcament, traster o magatzem de més de 5 m2 45,36 €
Tarifa 6. Solars sense edificar (restes vegetals) inclosos els que tenen 
assignat en el cadastre immobiliari l'ús esportiu, per cada solar 68,04 €
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Tarifes pel servei, de recepció voluntària, de recollida, transport, tractament i 
eliminació de residus comercials

Tipologia General. ZONA Porta a Porta (PaP) Nucli urbà, Cros, Madà, Can 
Negoci

Tarifa 7. Industrial
7.1. De superfície inferior a 300 m2 339,93 €

7.2. De superfície entre 300 i 1.000 m2 444,99 €

7.3. De més de 1.000 m2 558,72 €

Tarifa 8. Comercial – Allotjaments – Alimentació – Restauració – Grans generadors 
de matèria orgànica

8.1. Hotels de més de 200 m2 630,40 €

8.2. Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques..., de menys de 200 m2 160,69 €

8.3. Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques... de més de 200 m2 278,12 €

8.4. Restaurants i bars, de menys de 200 m2 210,14 €

8.5. Restaurants i bars, entre 200 i 500 m2 358,47 €

8.6. Restaurants i bars, més de 500 m2 531,52 €

8.7. Altres grans generadors de matèria orgànica, de menys de 200 m2 
(llars d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...) 222,50 €

8.8. Altres grans generadors de matèria orgànica, de més 200 a 500m2 
(llars d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...) 432,63 €

8.9. Altres grans generadors de matèria orgànica, de més de 500 m2 (llars 
d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...) 679,84 €

Tarifa 9. Altres activitats no generadores de matèria orgànica

9.1. De superfície inferior a 30 m2 135,96 €
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9.2. De superfície entre 30 i 200 m2 160,69 €

9.3. De superfície entre 200 i 500 m2 383,19 €

9.4. De superfície entre 500 i 1.000 m2 444,99 €

9.5. De més de 1.000 m2 754,02 €

9.6. Pistes esportives descobertes 216,31 €

Tarifa 10. Establiments amb la distinció de Comerç verd5

10.1. Hotels de més de 200 m2 567,37 €

10.2. Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques..., de menys de 200 m2

144,63 €

10.3. Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques... de més de 200 m2

250,31 €

10.4. Restaurants i bars, de menys de 200 m2 189,13 €

10.5. Restaurants i bars, entre 200 i 500 m2 322,62 €

10.6. Restaurants i bars, més de 500 m2 478,37 €

10.7. Altres grans generadors de matèria orgànica, de menys de 200 m2 
(llars d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...)

200,25 €

10.8. Altres grans generadors de matèria orgànica, de més 200 a 500m2 
(llars d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...)

389,37 €

10.9. Altres grans generadors de matèria orgànica, de més de 500 m2 (llars 
d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...)

611,87 €

10.10 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície 
inferior a 30 m2 122,38 €
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10.11 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície de 
30 m2 a 200 m2 144,63 €

10.12 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície de 
200 m2 a 500 m2 344,87 €

10.13 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície de 
500 m2 a 1000 m2 400,49 €

10.14 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície de 
més de 1.000 m2 678,62 €

Tipologia General ZONA Porta a Porta (PaP) Urbanitzacions i disseminats amb 
servei

Tarifa 11. Industrial
11.1. De superfície inferior a 300 m2 339,93 €

11.2. De superfície entre 300 i 1.000 m2 444,99 €

11.3. De més de 1.000 m2 558,72 €

Tarifa 12. Comercial – Allotjaments – Alimentació – Restauració – Grans generadors 
de matèria orgànica

12.1. Hotels de més de 200 m2 630,40 €

12.2. Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques..., de menys de 200 m2 160,69 €

12.3. Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques... de més de 200 m2 278,12 €

12.4. Restaurants i bars, de menys de 200 m2 210,14 €

12.5. Restaurants i bars, entre 200 i 500 m2 358,47 €

12.6, Restaurants i bars, més de 500 m2 531,52 €
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12.7. Altres grans generadors de matèria orgànica, de menys de 200 m2 
(llars d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...) 222,50 €

12.8. Altres grans generadors de matèria orgànica, de més 200 a 500m2 
(llars d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...) 432,63 €

12.9. Altres grans generadors de matèria orgànica, de més de 500 m2 (llars 
d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...) 679,84 €

Tarifa 13. Altres activitats no generadores de matèria orgànica

13.1. De superfície inferior a 30 m2 135,96 €

13.2. De superfície entre 30 i 200 m2 160,69 €

13.3. De superfície entre 200 i 500 m2 383,19 €

13.4. De superfície entre 500 i 1.000 m2 444,99 €

13.5. De més de 1.000 m2 754,02 €

13.6. Pistes esportives descobertes 216,31 €

Tarifa 14. Establiments amb la distinció de Comerç verd5

14.1. Hotels de més de 200 m2 567,37 €

14.2. Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques..., de menys de 200 m2

144,63 €

14.3. Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques... de més de 200 m2

250,31 €

14.4. Restaurants i bars, de menys de 200 m2 189,13 €

14.5. Restaurants i bars, entre 200 i 500 m2 322,62 €

14.6. Restaurants i bars, més de 500 m2 478,37 €
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14.7. Altres grans generadors de matèria orgànica, de menys de 200 m2 
(llars d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...)

200,25 €

14.8. Altres grans generadors de matèria orgànica, de més 200 a 500m2 
(llars d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...)

389,37 €

14.9. Altres grans generadors de matèria orgànica, de més de 500 m2 (llars 
d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...)

611,87 €

14.10 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície 
inferior a 30 m2 122,38 €

14.11 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície de 
30 m2 a 200 m2 144,63 €

14.12 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície de 
200 m2 a 500 m2 344,87 €

14.13 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície de 
500 m2 a 1000 m2 400,49 €

14.14 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície de 
més de 1.000 m2 678,62 €

Tipologia Especial ZONA NO Porta a Porta

Tarifa 15. Industrial

15.1 De superfície inferior a 300 m2. 606,49 €

15.2 De superfície entre 300 i 1.000 m2. 694,76 €

15.3 De més de 1.000 m2. 797,76 €

Tarifa 16. Comercial – Allotjaments – Alimentació – Restauració – Grans productors 
de matèria orgànica.

16.1 Hotels de més de 200 m2. 875,26 €
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16.2 Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques... , de menys de 200 m2. 426,98 €

16.3 Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques... de més de 200 m2 846,01 €

16.4 Restaurants i bars, de menys de 200 m2. 437,93 €

16.5 Restaurants i bars, de més de 200 m2. 975,40 €
16.6 Altres grans productors de matèria orgànica, de menys de 200 m2. 
(llars d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers, ...) 401,44 €

16.7 Altres grans productors de matèria orgànica, de 200 a 500 m2. (llars 
d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...) 863,91 €

16.8 Altres grans productors de matèria orgànica, de més de 500 m2. (llars 
d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...) 927,07 €

Tarifa 17. Altres activitats no generadores de matèria orgànica

17.1 De superfície inferior a 30 m2. 226,20 €

17.2 De superfície entre 30 i 200 m2. 319,49 €

17.3 De superfície entre 200 i 500 m2. 617,20 €

17.4 De superfície entre 500 i 1.000 m2. 711,59 €

17.5 De més de 1.000 m2. 871,34 €

17.6 Pistes esportives descobertes 384,54 €

Tarifa 18. Establiments amb la qualificació de Comerç Verd5

18.1 Hotels de més de 200 m2 787,73 €
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18.2 Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques... , de menys de 200 m2. 384,28 €

18.3 Botigues de queviures, fruites i verdures, carns, supermercats, 
fleques... de més de 200 m2 761,40 €

18.4 Restaurants i bars, de menys de 200 m2. 394,14 €

18.5 Restaurants i bars, de més de 200 m2. 877,85 €
18.6 Altres grans productors de matèria orgànica, de menys de 200 m2. 
(llars d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers, ...) 361,28 €

18.7 Altres grans productors de matèria orgànica, de 200 a 500 m2. (llars 
d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...) 777,53 €

18.8 Altres grans productors de matèria orgànica, de més de 500 m2. (llars 
d’avis, llars d’infants, floristeries, cellers...) 834,36 €

18.9 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície 
inferior a 30 m2 203,58 €

8.10 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície 
entre 30 i 200 m2 287,54 €

18.11 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície 
entre 200 i 500 m2 555,48 €

18.12 Altres activitats no generadores de matèria orgànica de superfície 
entre 500 i 1.000 m2 640,43 €

18.13 Altres activitats no generadores de matèria orgànica De més de
1.000 m2 784,20 €

 “”

Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova per unanimitat de tots els presents 
(Montserrat Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè 
Juan Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer 
Marfà, Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor 
C. Travesa Gómez, M. Montserrat Cervantes Codina, Sergi Blanco Mora, Susana López 
Rico, Mar Rodríguez Mena, Bernat Calvo Català i Mariona Pasqual Villahoz)

RECURSOS HUMANS
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3.7. Modificació de l’Acord sobre condicions comuns del personal del Servei de 
l’Ajuntament d’Argentona 

“”El Ple Corporatiu en sessió celebrada el dia 9 d’abril de 2010 va aprovar l’acord sobre 
condicions comuns del personal del servei de l’Ajuntament d’Argentona, expedient 
859/2010.

Vistos els acords de la mesa de negociació comuna per a les matèries comuns al personal 
funcionari i laboral de l’Ajuntament d’Argentona subscrits pels representats de 
l’administració i pels seus treballadors núm. 9/2023 de data 21 de setembre de 2023, i 
d’acord amb el que disposen els articles 37 i 38 del RDL 5/2015; l’article 2.1 a) del Reial 
decret 713/2010, de 28 de maig sobre registre i dipòsit de convenis i acords col·lectius de 
treball; el Decret 289/2016, de 30 d'agost, de reestructuració del Departament de Treball, 
Afers Socials i Famílies.

L’aprovació de la modificació de l’Acord de condicions comuns del personal del servei de 
l’Ajuntament d’Argentona correspon al Ple de l’Ajuntament.

Vist l’informe favorable de recursos humans de data 12 de gener de 2024.

Vist l’informe de la Secretària de la Corporació de data 12 de gener de 2024.

Atès que la modificació de l’article 46 de l’acord sobre condicions comuns del personal 
del servei de l’Ajuntament d’Argentona, tant per les implicacions pressupostàries, com 
per les obligacions que suposa en exercicis posteriors, és competència del Ple Corporatiu. 

Atès que la modificació de l’article 52 de l’acord sobre condicions comuns del personal 
del servei de l’Ajuntament d’Argentona, tant per les implicacions pressupostàries, com 
per les obligacions que suposa en exercicis posteriors, és competència del Ple Corporatiu. 

Atès que la modificació del punt setè de l’annex 3 de l’acord sobre condicions comuns del 
personal del servei de l’Ajuntament d’Argentona, tant per les implicacions 
pressupostàries, com per les obligacions que suposa en exercicis posteriors, és 
competència del Ple Corporatiu. 

Per tot lo exposat anteriorment es proposa al Ple l’aprovació dels següents acords:

Primer.- Acordar la modificació dels articles 46 i 52 de l’acord sobre condicions comuns 
del personal del servei de l’Ajuntament d’Argentona, i el punt setè de l’annex 3 de l’acord 
sobre condicions comuns del personal del servei de l’Ajuntament d’Argentona, que 
d’acord amb l’acta de la mesa de negociació comuna, acta núm. 9/2023 de data 21 de 
setembre de 2023, subscrita pels representats de l’administració i pels seus treballadors, 
en el sentit que;
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Pel que fa al article 46 referent a les reduccions de jornada amb la totalitat de la 
retribució, constava redactat com segueix:

“46. REDUCCIONS DE JORNADA.

Reducció de jornada amb la totalitat de la retribució
Màxim d’un terç de la jornada de treball:

 Per tenir cura d’un fill o filla sempre que es tingui la guarda legal i el pare i la mare 
treballin, els dos progenitors treballin. 100% retribucions.”

I s’acorda que quedarà tal com segueix:

“46. REDUCCIONS DE JORNADA.

Reducció de jornada amb la totalitat de la retribució 

Màxim d’un terç de la jornada de treball:

 Per raó de violència de gènere. 100% retribucions.

 Per tenir cura d’un fill o filla sempre que es tingui la guarda legal i el pare i
la mare treballin, els dos progenitors treballin. 100% retribucions.”

Pel que fa a l’article 52 de l’Acord de condicions comuns del personal del servei de 
l’ajuntament d’Argentona que fa referència a l’ajut escolar i, pel que fa al llenguatge 
emprat en el títol i a la documentació acreditativa per tal de sol·licitar-lo, consta redactat 
com segueix:

“52. AJUT ESCOLAR PER A TREBALLADORS AMB FILLS

Objecte: Col·laborar, amb una quantitat única i per import de 150 euros per fill/a

en el finançament de les despeses de tipus general originades per cursar estudis

dels seus fills o filles.

En el cas que els dos progenitors siguin treballadors d’aquest ajuntament i sol·licitin la 
prestació, ambdós tindran dret a percebre l’ajut si es compleixen les condicions que 
s’estableixen en el present article.

Els estudis han de ser reglats i impartits en centres oficials i han de correspondre a un 
d'aquests tipus: educació infantil, educació primària, educació secundaria obligatòria, 
batxillerat, cicles formatius de grau mitja i superior, i estudis universitaris.

Requisits: ser empleat/da municipal i tenir un fill/a que s'hagi matriculat en algun dels 
estudis objecte de l'ajut en el curs acadèmic corresponent.
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Documentació acreditativa:

- de 3 a 15 anys complerts (ambdós inclosos).- fotocòpia llibre de família

- de 16 a 21 anys complerts (ambdós inclosos).- fotocòpia llibre de família

més justificant de que s’està impartint estudis reglats (formalització de

matricula).

- A partir de 22 anys: fotocòpia llibre de família més justificant de que s’està

impartint estudis reglats (formalització de matricula), més certificat de

discapacitat.

 .../..”

I s’acorda que quedarà redactat tal com segueix:

“52. AJUT ESCOLAR PER A PERSONES TREBALLADORES AMB FILLS

Objecte: Col·laborar, amb una quantitat única i per import de 150 euros per fill/a

en el finançament de les despeses de tipus general originades per cursar estudis

dels seus fills o filles.

En el cas que els dos progenitors siguin treballadors d’aquest ajuntament i sol·licitin la 
prestació, ambdós tindran dret a percebre l’ajut si es compleixen les condicions que 
s’estableixen en el present article.

Els estudis han de ser reglats i impartits en centres oficials i han de correspondre a un 
d'aquests tipus: educació infantil, educació primària, educació secundaria obligatòria, 
batxillerat, cicles formatius de grau mitja i superior, i estudis universitaris.

Requisits: ser empleat/da municipal i tenir un fill/a que s'hagi matriculat en algun dels 
estudis objecte de l'ajut en el curs acadèmic corresponent.

Documentació acreditativa:

- de 3 a 15 anys complerts (ambdós inclosos).- fotocòpia llibre de família

- de 16 a 21 anys complerts (ambdós inclosos).- fotocòpia llibre de família

més justificant de que s’està impartint estudis reglats (formalització de

matricula).

- A partir de 22 anys: fotocòpia llibre de família més justificant de que s’està

impartint estudis reglats (formalització de matricula), més certificat de

discapacitat o acreditació de ser víctima de violència de gènere.

 .../..”
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Pel que fa al punt setè de l’annex 3 que fa referència a les mesures relatives a la 
conciliació de la vida personal, laboral i familiar, diu:

“Setè.- Mesures relatives a la conciliació de la vida personal, laboral i
familiar.

Les llicències i permisos relatius a maternitat, paternitat, atenció i cura de fills no podran 
constituir fonament per a qualsevol tipus de discriminació salarial o de qualsevol tipus.

Juntament amb els permisos i llicències establerts en el conveni col·lectiu i sempre i quan resti 
garantida la prestació del servei, la corporació municipal podrà estudiar l’aplicació d’altres 
mesures per a facilitar la conciliació de la vida personal, laboral i familiar per als següents 
col·lectius de personal:

 Personal que tingui al seu càrrec un infant en edat de 0 a 12 anys.
 Personal que tingui al seu càrrec un familiar fins al segon grau de consanguinitat o 

afinitat, que per raons d’edat, accident o malaltia, no pugui valer-se per si mateix.
 Personal que tingui al seu càrrec un familiar amb una minusvàlua física, psíquica o 

sensorial que en depengui econòmicament.
 Personal que ho sol·liciti, prèvia avaluació de les seves circumstàncies sociofamiliars 

concurrents.
 Dones en situació de violència de gènere.”

I s’acorda que quedarà redactat tal com segueix:

“Setè.- Mesures relatives a la conciliació de la vida personal, laboral i
familiar.

Les llicències i permisos relatius a maternitat, paternitat, atenció i cura de fills no podran 
constituir fonament per a qualsevol tipus de discriminació salarial o de qualsevol tipus.

Juntament amb els permisos i llicències establerts en el conveni col·lectiu i sempre i quan resti 
garantida la prestació del servei, la corporació municipal podrà estudiar l’aplicació d’altres 
mesures per a facilitar la conciliació de la vida personal, laboral i familiar per als següents 
col·lectius de personal:

 Personal que tingui al seu càrrec un infant en edat de 0 a 12 anys.
 Personal que tingui al seu càrrec un familiar fins al segon grau de consanguinitat o 

afinitat, que per raons d’edat, accident o malaltia, no pugui valer-se per si mateix.
 Personal que tingui al seu càrrec un familiar amb una minusvàlua física, psíquica o 

sensorial que en depengui econòmicament.
 Personal que ho sol·liciti, prèvia avaluació de les seves circumstàncies sociofamiliars 

concurrents.
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 Dones en situació de violència de gènere.
 Persones treballadores en el supòsit de menstruació o climateri. (Màxim 8 hores 

mensuals recuperables)”

Segon.- Els presents acords entraran en vigor des del dia de la seva aprovació pel Ple 
Corporatiu. 

Tercer.- Trametre la modificació de l’acord de treball del personal de l’Ajuntament 
d’Argentona als Serveis Territorials de Treball, Afers Socials i Famílies a Barcelona per tal 
que procedeixi a la inscripció de l’esmentada modificació en el Registre de l’esmentada 
Delegació Territorial i a la publicació en el DOGC.

Quart.- Notificar el precedent acord als representats sindicals del personal als efectes 
procedents.””
Sotmesa a votació l’anterior proposta s’aprova amb els vots a favor de Montserrat 
Capdevila Cañadas, F. Xavier Collet Diví, Joan Martín Garachana, M. Mercè Juan 
Loshuertos, Joaquin J. Capdevila Colominas, Antoni Segarra Torres, Isabel Sunyer Marfà, 
Joan Boba Duran, J. Francisco Fragoso Escribano, Raúl Tornay Quintanilla, Hèctor C. 
Travesa Gómez, Susana López Rico, Mar Rodríguez Mena, Mariona Pasqual Villahoz M. 
Montserrat Cervantes Codina i Sergi Blanco Mora i l’abstenció de Bernat Calvo Català.

Sra. alcaldessa.- Ara hi ha un punt de Recursos Humans, que és una modificació amb 
acords que hi ha, en aquest cas, de les condicions que hi ha dels treballadors. Realment 
són rectificacions que és posar dins del que és el conveni, les modificacions respecte a 
temes de llei que s’han anat modificant, com és les reduccions de jornada, també per 
cura o per temes de violència de gènere, tema també d’ajuts que hi ha, temes de fills, i 
altres mesures relatives a la conciliació familiar i la vida laboral que s’havien de recollir, 
en aquest cas, perquè no estaven posades en normativa i amb les mesures que ara 
s’estan aprovant a nivell d’àmbits més, organismes més grans que els nostres. I aquest és 
el punt, si us ho he pogut llegir, si hi ha alguna qüestió. Doncs passaríem a la seva 
aprovació, per la inclusió.

4. Propostes urgents

Sra. alcaldessa.- No hi ha propostes urgents, tal i com es va, en aquest cas, dir que des 
del Govern, intentaríem que no hi haguessin aquestes propostes urgents, perquè tothom 
es pogués mirar la documentació. El que sí que portem són algunes informacions que, 
abans de passar el torn de preguntes als altres grups ens agradaria poder explicar. Hi ha 
una mica una presentació, hem preparat unes dades que creiem que són d’interès de la 
ciutadania i també de les altres formacions, respecte a atencions o serveis que la 
ciutadania directament ha rebut durant l’any 2023 des de l’administració, des de 
l’Ajuntament, i dels nostres tècnics. 
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Si els grups, voleu posar-vos, anem dient les dades allà, ara se us enviarà per correu, ho 
dic perquè no hi hem pensat, en fer-ho en paper. Tal com deia, són dades de diferents 
regidories que són les que atenen directament o que afecten al ciutadà i que són dades 
que són importants donar un cop hem recollit tot l’any 2023. Les primeres dades que hi 
ha és l’atenció que es fa des de l’oficina d’atenció al ciutadà, a davant de la OAC. En aquí 
veureu que el total de registres o d’atencions que hi ha en l’any 2023 són 26.366. 
Aquestes les hem separat amb atenció presencial que són 6.591, de les quals 2.421 han 
sigut en cita prèvia i 4 170 sense cita, que s’ha atès a la gent que ha vingut en aquí o per 
alguna urgència o perquè ha vingut perquè havia de fer un tràmit i hi havia opció de 
poder atendre’ls. D’aquí també se li sumen 6.097 atencions que s’han fet de gent que, o 
telemàticament ha demanat temes de padró, o presencialment han vingut per fer 
modificacions o altes o baixes també, amb temes de padró. I després també hi ha l’altra 
informació que també és rellevant. Són instàncies que entren per registre, que són 
13.678, que aquí sí que telemàticament s’han recollit 11.116, al llarg de tot el 2023, i que 
presencialment s’han fet 2.562. Això és el que, durant tot el 2023, des d’abans de la OAC, 
s’han atès a vilatans d'Argentona. Si seguim, la següent regidoria, que en aquest cas 
també porto jo, i que en aquest cas és la policia, que nosaltres li diem Seguretat, en aquí 
sí que s’ha registrat a nivell d’atenció a ciutadans nostres d’Argentona 11.181 registres. 
Estan dividits i tal com ells tenen catalogat en aquest cas són 7 blocs. El tema 
d’emergències, que és el primer, que són 302 registres. En aquí, us explica més avall, hi 
ha 615 són d’avaries d’aigua que hi han hagut, en aquest cas, la policia atendre. 115. 112 
són per incendis, fogueres o fums que s’han detectat i que es truca o que ho veuen i que 
han d’assistir-hi i la resta són incidències a nivell de meteorològiques o de patrimoni, 
d’equipaments. El següent punt, que és l’atenció a menors que s’han fet, s’han fet 93 
atencions d’aquesta tipologia. 62 són de menors del centre ITA, a vegades perquè 
necessiten el requeriment de la policia o perquè no tornen i se'ls ha de buscar o 
qualsevol cosa, i la resta són incidències vàries de diferents tipologies amb menors. Les 
incidències de trànsit, que en aquí són 1.837, en aquí tenen catalogat. Els 606 són de 
protecció escolar, són les atencions que fan entrades i sortides dels centres educatius, 
517 són per infraccions de trànsit que s’han hagut de fer als tràmits corresponents i 142 
són d’accidents de trànsit que s’han fet, en aquest cas, els seus documents. La resta són 
per talls d’actes, controls a vegades que s’han fet policials i estan recollits dins aquests 
1837. Amb assistència policial, que se'ls ha requerit amb trucada o amb algú que ha 
vingut per poder anar a atendre, són 989, els registres. 435 és el tancament i obertura 
d’instal·lacions, que en aquest cas, n'hi ha que les fan ells. 554 són assistències a 
diferents veïns, per queixes, per mediar conflictes, bastants n'hi ha per avisos o pèrdues 
de claus i que no poden entrar a casa o que no poden, en aquest cas entrar al vehicle i en 
aquest cas també estan registrats en aquí. Amb incidències administratives, que són 
aquestes 1.017, es recullen 159 denúncies veïnals, 294 són incidències amb animals, de 
les quals 229 són atencions a gossos perduts i 216 són d’alarmes i robatoris, que també 
115 d’aquestes 216 són amb instal·lacions municipals, que sobretot hem tingut a l’estiu a 
la zona esportiva, que és una de les que més en aquest cas es veu afectada. Amb 
incidències d’ordre públic, la lectura que faig és que tenim una incidència baixa, són 120, i 
aquí és per baralles o alguns actes vandàlics que puguin haver-hi, això són números de 
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tot el 2023. I per últim, amb temes de seguretat ciutadana, que són controls i vigilància 
que es fa en zones boscoses, o en diferents zones que ells tenen tipificades, en aquest 
cas s’han fet 4.456 d’aquestes 6.823, i la resta és atenció a ciutadans, ja sigui en seguretat 
ciutadana, que se'ls ha requerit o amb altres tipologies que, en aquest cas, estan en 
l’informe que ells tenen anual, tipificades. Aquestes serien les dades a nivell de seguretat, 
que és la policia. Ara hi ha dades d’altres regidories, que sí que passaríem a la paraula. 
Crec que toca acció social.

Sra. Montserrat Cervantes.- Gràcies, alcaldessa. Acció social. L’atenció directa al ciutadà. 
S’han atès, aquest 2023, 858 famílies, expedients familiars, perdó. Persones ateses 2.079, 
s’han dut a terme 3.926 entrevistes, s’han obert 128 expedients nous, s’han tancat 302, hi 
han hagut, tenim 39 persones a ateses pel SAT, un total de 4.495 hores, de les quals, per 
diferents motius, se n'han fet servir 3.710,50. També tenim 259 persones que fan ús de la 
Teleassistència actualment i s’han fet arranjaments urgents a 8 habitatges. A nivell de la 
finestreta única, amb tràmits administratius, han entrat par ABSIS 1.304 demandes, entre 
elles no caldrà dir números, però sol·licituds de dependència, carnets de família 
nombrosa, grau de discapacitat, revisions d’aquests graus, ajuts de lloguer, carnets de 
família monoparental. Reagrupaments familiars, beques menjador, targetes 
d’aparcament, Inserso i altres.

Sra. alcaldessa.- Ara la Mariona Pasqual, amb dades d’igualtat?

Sra. Mariona Pasqual.- Dintre de l’àrea d’igualtat, feminisme, LGTBI, aquí veieu els 
números de les persones que s’han atès, que són tal de 36, majoritàriament dones, com 
us podeu imaginar, i veieu les franges d’edat. Menors 11, entre 19 i 35, 7, de 36 a 57 
també, entre 51 i 65, 8, i a partir de 66, 3. I aquí que poso “dones amb ATENPRO”, us 
explicaré que és “ATENRPO”, d’acord, ATENPRO, és el dispositiu de seguretat per a totes 
les formes de violències masclistes. Què vol dir això? És un aparell el qual dona cobertura 
a dones que poden estar en diverses situacions de violència, dona cobertura i contacte 
immediat amb aquest centre anomenat ATENPRO, les 24 hores del dia, i que està 
preparat per a tenir una resposta amb especialistes per tenir intervenció social i 
psicològica al moment. Actualment, al municipi tenim 14 dones amb aquest dispositiu, 
tot i que em consta, que abans ho comentava amb la Montse, que hi ha una que sembla 
que ja, per sort, doncs ja no li caldrà el dispositiu i ja està en procés de treure’l, però 
actualment són 14 dones.

Sra. alcaldessa.- Ara passo, crec que li toca a Cultura. 

Sr. Joaquim Capdevila.- Bé, com podeu veure, la biblioteca per mi és un èxit, jo ho 
podeu veure a les dades, hem tingut un total de 27.633 visites, que la diferència amb 
usuaris vol dir que tenim registrats 3 807 persones que en fan ús, o sigui que estan 
registrats a la biblioteca, d’usuaris i les 27 .000 són totes les visites que fan durant aquest 
any. Aquest any s’han realitzat 8.500 préstecs, 100 préstecs més que l’any passat. Obrim 
uns 230 dies l’any i fem unes 57 activitats l’any entre presentacions de llibres, fer 
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xerrades per nen, xerrades cursos, etcètera, tenen un total de .435 persones. Si mirem, hi 
ha una avaluació a positiu, hem passat el Covid i hi han hagut unes circumstàncies, però 
estem ja assolint les mateixes visites que teníem abans d’aquesta pandèmia. Passem al 
museu. Ve a ser una mica el mateix. Tots els equipaments que assoleixen, que són 
visibles, que la gent ve a veure-ho, ha tingut una davallada molt gran des del 2019. Al 
2019 estàvem en una situació de 2.728 persones i vam caure 3.400 persones. 
Actualment, estem una altra vegada a 2.581, persones. És molt fàcil, si dividiu en dies, són 
1.000 persones al mes. Aquí podeu veure que el Museu del Càntir i està dividit per 
mesos. Els visitants segons el tipus d’exposició, veureu que hi ha dues variants, l’exposició 
permanent, que és la de la primera planta que tenim, i les exposicions temporals que 
fem a baix, a l’entrada, a la sala d’exposicions temporal, que és també sempre un reclam, 
gràcies a aquesta sala, té un reclam perquè vinguin altres visitants. Bueno, estem 
remuntant, les millors dades les vam tenir el 2002, però hi ha inflexions a través, bueno, 
quan hi ha una crisi econòmica el museu pateix. Quan va haver-hi la crisi del 2008 el 
museu pateix. Però tornem a estar en el mateix llindar i la idea és que superem aquest 
llindar. Res més.

Sra. alcaldessa.- Sí, ara ja està. Teníem aquestes dades. N'hi haurà en un parell de 
regidories més, però passarà en el Ple de febrer, que és les de promoció econòmica amb 
ocupació i temes de medi ambient, amb temes de dades de reciclatge i així. I aquestes les 
passarem en el febrer. Ara també, l’última informació, ho dic per si després se’m 
despista, per això la comento ara. El dia 13 de febrer s’està preparant a través de la ràdio, 
en aquest cas de mitjans de comunicació, tot un dia especial que es farà des de la 
biblioteca, en aquest cas. Doncs el dematí hi haurà diferents coses que es faran de 
membres de la ràdio i del programa que es fa, i a la tarda amb col·laboradors que ja 
estan preparant aquesta programació. La idea és celebrar 40 anys de la ràdio municipal 
aquí a Argentona, i es fa el dia mundial de la ràdio, que en aquest cas se celebren 100 
anys de ràdio a Catalunya. I, per tant, ho dic aquí perquè qui vulgui participar d’aquest dia 
serà benvingut i estarà, es podrà veure des de la vitrina de la sala de la biblioteca. Ara sí 
que jo ja no tinc res més a dir.

5. Precs i Preguntes

Sra. alcaldessa.- Sr. Joan. 

Sr. Joan Boba.- Una pregunta, per saber com està el tema. El mes de juny, si no passa 
res, hi haurà les eleccions europees. Estàvem tramitant el canvi o el retornar les taules 
electorals, els llocs originals. Si s’ha pogut aconseguir això, com estan els tràmits per 
recuperar els llocs de votació. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sí, li passo la paraula al regidor Collet.

Sr. Xavier Collet.- Sí, doncs hem pogut acabar la feina, de fet ja es va acabar, jo diria que 
al novembre de l’any passat, o desembre, i els col·legis electorals tornen a ser els que hi 
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havia abans de la pandèmia i abans de que es concentressin tots en el poliesportiu. Hi ha 
alguna petita modificació, perquè també han canviat els equipaments. Els hi vaig exposar 
en els grups polítics com quedaria i quan hi hagin les eleccions ja s’informarà en els 
ciutadans d’on tenen els col·legis electorals. L’oficina del cens electoral ens va donar el 
vistiplau a aquesta proposta. 

Sra. alcaldessa.- Afegir que hi havia tècnics que estaven una mica descontents perquè al 
haver-hi tants col·legis s’han de repartir més, entre ells la secretària. Però van entendre 
que és una manera més de facilitar a la ciutadania el dret a vot. Sr. Segarra.

Sr. Antoni Segarra.- En els programes electorals, de la candidatura que representa en 
Bernat, el regidor Bernat Calvo, i la que represento jo mateix, vam fer una proposta per a 
mirar i solucionar el tema de les defecacions dels gossos en els carrers. Nosaltres 
pensem que aquest tema s’ha agreujat, perquè els gossos estan molt bruts, perdó, els 
carrers estan molt bruts, i perquè hi ha molta gent que no se n'ocupa, de recollir el que el 
seu gos deixa. I llavors, és clar, com que nosaltres havíem fet, repeteixo, en els 
programes electorals, una proposta que ens semblava interessant per a solucionar 
aquest tema, doncs voldríem saber si s’ha iniciat alguna gestió per a parlar amb les 
empreses que podrien cuidar-se de fer això, o en cas contrari, si l’Ajuntament ha pensat 
en algunes mesures concretes per veure si se soluciona d’una vegada aquest tema. 

Sra. alcaldessa.- Sí, donaré la paraula a la regidora que porta aquest tema. Només una 
premissa. Bueno, dono la paraula i després complemento. 

Sra. Mariona Pasqual.- Gràcies. Una cosa, Sr. Segarra. M'imagino que es refereix al, per 
què, clar, no recordo exactament el seu programa, és el tema de l’ADN de les...Val, era 
per a assegurar-me que la faria això. Doncs bé, primer el que vam decidir des de 
benestar animal, era una mica, ja que posàvem en marxa la nova ordenança, la qual hem 
estat, com bé saben, publicitant i dient, i fent una campanya, també, per a sensibilitzar, 
etcètera. Ens posarem durs amb les sancions. Si veiem que això no és suficient, llavors es 
valoraran altres opcions. Però abans de fer això, el qual l’import és considerable perquè 
és una inversió important, aquest projecte que proposen, si veiem que mitjançant 
sancions és suficient, doncs si ens ho podem estalviar i destinar els diners a una altra 
banda, millor. Sinó, potser es valorarà, però volem fer primer la prova, haver fet aquesta 
campanya a veure quin efecte té. 

Sra. alcaldessa.- Passo la paraula al senyor Collet. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, gràcies. Aprofito la seva pregunta per a explicar també que arrel de 
que s’ha aprovat la nova ordenança i que ara hi ha una fase d’explicació i de pedagogia i 
de conscienciació de la gent, des de serveis també iniciarem ara al febrer una campanya, 
bé, unes feines de neteja, sobretot d’aquests racons i cantonades, alguns, dels que estan 
més bruts, que si us hi fixeu passejant pel carrer hi ha molts que estan negres, negres 
d’orins de gossos, doncs farem una campanya de neteja, amb un producte que ja s’ha 

P
er

 d
es

ca
rr

eg
ar

 u
n

a 
cò

p
ia

 d
'a

q
u

es
t 

d
o

cu
m

en
t 

co
n

su
lt

i l
a 

se
g

ü
en

t 
p

àg
in

a 
w

eb

C
o

d
i S

eg
u

r 
d

e 
V

al
id

ac
ió

98
3a

c0
d

a4
82

b
45

11
a2

ed
02

9c
9c

aa
26

14
00

1

U
rl

 d
e 

va
lid

ac
ió

ht
tp

s:
//s

eu
el

ec
tr

on
ic

a.
ar

ge
nt

on
a.

ca
t/v

er
ifi

ca
do

r/
ve

rif
ic

ad
or

fir
m

a.
as

p

M
et

ad
ad

es
C

la
ss

if
ic

ad
o

r:
A

ct
a 

 -
   

  O
ri

g
en

: 
O

ri
g

en
 a

d
m

in
is

tr
ac

ió
   

 E
st

at
 d

'e
la

b
o

ra
ci

ó
: 

O
ri

g
in

al

Signatura 1 de 2

Miriam Tenas i
Camps

07/03/2024 Secretària

Signatura 2 de 2

Montserrat
Capdevila i
Cañadas

08/03/2024 Alcaldessa

https://seuelectronica.argentona.cat/verificador/verificadorfirma.asp


Gran, 59 – 08310 Argentona - T. 937974900 - / oac@argentona.cat / www.argentona.cat
                                                         

35

aprovat i que quedarà bastant bé. I també aquesta campanya de neteja anirà 
acompanyada d’uns cartells, perquè ens en adonem tots plegats de com estava de negre 
aquella cantonada o aquell racó i com queda de net, demanant que no es torni a 
embrutar. I aprofito per explicar-ho i per a demanar a tothom que siguem conscients de 
les molèsties que ocasionen els animals, quan qui els porta no és prou responsable de, 
per exemple, dels orins que provoquen. Gràcies.

Sra. alcaldessa.- Sí, passo la paraula en Raúl Tornay. 

Sr. Raúl Tornay.- Bona tarda, Sra. alcaldessa. Doncs tinc diverses preguntes al Sr. Collet. 
Són coses que teníem pendents, que vam parlar quan estava a l’associació de veïns, que 
s’havien d’arreglar, que de principi no s’ha fet res i mira com ho tenies. Faig una mica de 
memòria. El pàrquing de terra que es va fer una vegada amb el tema del mercat, que va 
quedar molt maco i molt funcional, i ara és un barrissal, que bueno, s’aparca perquè no 
hay sitio i els cotxes entren, pero lo suyo és que si el projecte inicial estava així, es 
mantingui. El tema de la reparació de les fustes, que en el seu moment ja vam quedar 
que per a les festes del Cros era una mica impossible, a veure com ho tenies també. El 
tema del revoco de la zona esta del Dani Carmona, de los barcos que le decimos en el 
Cros. Aquests pilars que hi ha entremig el parc i l’avenida Mediterrani, a veure doncs a 
final quina solució li doneu, que em sembla que vam quedar que havia d’anar a 
l’Ajuntament, que no vaig poder anar, i et va dir que et truqués a l’arquitecte per a 
comentar una mica com s’havia de fer, si volíeu, vamos. També el tema de paso de 
minusválidos en el carrer Argentona, que van demanar que pugéssiu, perquè hi ha 
famílies que venen amb la cadira de rodes i li facilitaríem una mica el tema. I això és una 
cosa, bueno, un prec que és nou, doncs que de l’associació de veïns ho demanem, que és 
de posar una senyal de que no passin los perros por el parque que hay en el colegio, en 
el parque que hi ha en el colegio, la entrada del colegio, doncs que els gossos poden anar 
per un cantó o per un altre, i ens trobem que hi ha cagadetes, inclusive, a la porta del 
col·legi. Llavors creiem que s’hauria de posar, que, qualsevol veí que estigui passejant el 
gos calia allà, que se le multe o se tomen las medidas consecuentes. Ja està. 

Sr. Xavier Collet.- Gràcies, senyor Tornay. De les coses que m’ha dit. Sobre el pàrquing 
de terra. Ho tinc present, però no hem fet res, no ho tenim amb agenda encara. Està 
apuntat, està pendent, però no hi hem començat a treballar. Sobre les fustes de la plaça 
del Cros, per la festa major vam intentar arreglar-ho una mica, perquè no pogués 
provocar cap incident. Es va fer amb la brigada, no té massa solució d’aquest estil, el que 
s’ha de fer és canviar-ho tot. I aquí ja hi hem començat a treballar, hi ha un dels tècnics 
que ho té pendent, i no li puc donar més detalls ara, però hi hem començat a treballar. 
Sobre el pas que hi ha des del carrer cap a la plaça del Cros, aquesta zona que diuen dels 
barcos. La veritat és que no sé com està perquè va quedar a mitges. El problema és que 
això ho feia la brigada que hi ha del pla de barris i aquesta brigada va marxar. Quan 
tinguem una nova brigada, la seva dedicació serà una altra. Serà més amb temes 
mediambientals, sensibilització mediambiental i, per tant, no sé si, no crec que ho puguin 
fer. Per tant, això haurà de ser alguna cosa que haurem de fer, suposo, amb la brigada. 
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No ho tenia previst, però m’ho apunto com a tema pendent per a la brigada. Sobre 
l’aparcament per a persones amb minusvalia que es va demanar, el problema és que, no 
sé si n'havien parlat, el problema és que aquesta persona no està empadronada a 
Argentona, i llavors no podem.

Sr. Raúl Tornay.- Perdona, no és una persona específica, és simplement un pàrquing de 
minusvàlids, perquè si ve alguna persona de fora o algun familiar, no sé, si ve un cosí... 
Qué he dicho? Persones amb discapacitat. No s’especifica amb una matrícula i res. És per 
a tenir, perquè si una plaça reservada, perquè si ve un veí, o sigui, un familiar, un veí o el 
que sigui, doncs que tingui una facilitat per poder aparcar-hi. 

Sr. Xavier Collet.- Acabo amb el senyal perquè no passin els gossos per al costat de 
l’escola del Cros, doncs m’ho apunto per a posar-la. I sobre aquest tema, la Sra. 
Cervantes.

Sra. Montserrat Cervantes.- Sí, sobre el tema de les zones reservades de mobilitat 
reduïda, si no estic mal fixada, a l’altra banda, n’hi ha dos, més una que té nom i cognoms 
per entendre'ns, que té placa de matrícula, i aquesta la tenim present, però ara mateix, 
amb el contracte que teníem de senyals verticals, hem fet coses que eren molt més 
urgents. Ho tenim present i a la que es pugui, es posarà. 

Sr. Raúl Tornay.- Vale, 

Sra. Montserrat Cervantes.- Sí, no, perdó. I també tenim present la de la Fundació 
Maresme, que ja m’ho ha recordat el regidor. 

Sra. alcaldessa.- Sí? Si està, doncs la paraula a la regidora Mar Rodríguez. 

Sra. Mar Rodríguez.- Nosaltres portem dues preguntes, una és pel regidor Joan 
Garachana. Bueno, tres. L’altre, per a la regidora Cervantes, les faig les dues i després les 
contesten, ho veieu bé així? 

O fem les tres, també. Al passat 22 de gener ens vam reunir amb el regidor d’educació 
Joan Garachana, per tal que ens traslladés el motiu pel que no es portava a terme el 
consell d’infància amb els alumnes de 5è i 6è de les escoles municipals. El PSC entenem 
que el consell d’infància és una eina que els infants del nostre municipi utilitzen per a 
poder debatre, expressar i transmetre les seves idees i inquietuds. Per aquest motiu, 
considerem que és important que aquest projecte participatiu i d’aprenentatge 
democràtic tingui continuïtat i que pel proper curs es torni a engegar. La resposta del 
regidor d’educació va en aquest sentit. Tot i així en formulem novament la pregunta que 
s’ha de presentar per tal que els veïns i veïnes del municipi siguin coneixedores. Ens 
poden explicar quina és la previsió que té l’equip de govern per a tornar a engegar el 
consell d’infància? I l’altra pregunta que li faig a la regidora Cervantes. Dos milers de 
signatures aproximadament va secundar una petició popular per a incrementar la 
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freqüència del servei d’autobusos directe entre Argentona i Barcelona que es va 
presentar l’Ajuntament a finals d’estiu. Posteriorment, una comissió representativa dels 
promotors de la iniciativa es va reunir amb la regidora de transport per a conèixer el 
desenvolupament de les gestions entre el govern municipal i l’autoritat del transport i 
l’empresa prestadora, per a fer efectiu l’increment de freqüència de la línia, especialment 
als matins. Ens poden explicar quins són els resultats de la petició formulada per uns 
2.000 veïns i veïnes, per a augmentar el número de viatges entre Argentona i Barcelona i 
viceversa, mitjançant autobús directe? Quines previsions d’increment s’han aconseguit? O 
per quan seran efectives noves anades i vingudes a i des de Barcelona a Argentona? 
Moltes gràcies. 

Sra. Susana López.- Només una... Fa un parell de Plens, o així, vam preguntar a l’estat del 
mur de la zona esportiva de Can Raïmí. El Sr. Collet ens va dir que s’estava mirant 
d’arreglar-ho i volia saber com està aquest tema, si ja s’ha avançat el problema. Molts 
veïns veuen un perill aquí i volia saber si això el govern veu perill aquí, si s’està treballant 
en solventar-lo, o si, pel contrari, no es veu perill, i és una cosa que s’arreglarà més llarg 
termini. Era això. 

Sra. Montserrat Cervantes.- Bé, gràcies, alcaldessa. La reunió, la recollida de signatures, 
data demanaven que s’augmenti el servei d’autobusos entre Argentona, Cabrera i 
Barcelona, la línia 807, i ens presentaven els beneficis. Van recollir 1.295 signatures, però 
que això és el de menys, perquè segurament hi ha 1.000 persones que haurien signat de 
més, està clar. La reunió amb els promotors d’aquesta recollida de signatures i l’entrega 
d’aquestes signatures es va fer el 29 de setembre del 2023. Ens les van portar a 
l’Ajuntament, vam tenir la reunió amb ells, els vam explicar com havíem aconseguit la 
línia, els vam explicar tots els passos que s’havia fet l’any anterior i què faríem amb les 
seves signatures, que és portar-les en els que són els responsables d’aquesta línia, els 
que tenen la competència amb la matèria de servei. L’última reunió que vam tenir amb 
serveis territorials, a la Generalitat, va ser el 10 d’octubre del 2023, a la qual, és una 
reunió que ens vam anar-hi amb l’alcaldessa, la tècnica de mobilitat i jo mateixa, es van 
lliurar les signatures, es va exposar i explicar que evidentment havia sigut un èxit, 
aquesta línia, però que se'ns havia fet curt, que ja els havíem fet arribar a l’enquesta que 
havia fet el 2022, on, de les persones que van respondre, 38% ens deien que anaven a 
treballar, al 16% ens deien que anaven a estudiar i els altres o no ho van posar o anaven 
per altres coses. Evidentment, els estudiants, que sabem que hi ha més d’un 18% dels 
usuaris, ens fan arribar a través dels nostres fills que també són joves o també van, de 
que no els van bé els horaris, a uns quants d’ells. Vam quedar que en tenien, que sabien 
que havia sigut un èxit, comparativament amb altres municipis que no havien tingut 
aquesta acollida i que ho mirarien d’incloure en el pressupost 2024, però aconseguir, en 
ferm, aconseguir, no hem aconseguit res més. De fet, també aprofito per dir que van fer 
arribar les imatges que van aparèixer a la xarxa social del bus que va Bellaterra, on es 
veien els joves que quan arribaven aquí a Argentona aquests autobusos anaven plens i 
anaven o drets o estirats a terra. Els hi vam fer arribar les imatges i ens van dir que sí, 
que val, que estaven estudiant aquest tema i que ja ens farien, ja faríem una reunió de 
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retorn. Aquesta reunió encara no ha sigut. Els hem enviat per escrit tres vegades des del 
dia que hi vam anar, des de l’octubre fins al dia 23 de gener que va ser l’última. Els hem 
dit "Hola, estem aquí, necessitem resposta perquè així us vau comprometre" i ara per 
ara, encara no ens han respost. Volia aprofitar per a donar unes dades. Van haver-hi 
22.706 usuaris i usuàries i el 2023, 32.416, el qual vol dir un 40% o un 40 i escaig 
d’augment, el que vol dir que va molt bé. Els horaris, recordo, són dos quarts de set, a les 
vuit i a dos quarts de tres, i a la tarda, a les quatre, a tres quarts de sis i a un quart de vuit, 
amb els seus corresponents viatges de tornada. Aprofito també per dir a tota aquesta 
gent que es troben que aquests horaris ara per ara no poden satisfer la seva necessitat, 
que poden agafar el bus que va al Cros i allà passen els autobusos que van a Barcelona i 
en passa un cada 12 minuts. Jo ho dic perquè també és molt important. Van molt plens, 
però és una opció de dir si ara fins que no aconseguim, que esperem aconseguir-ho, 
doncs aquesta és la situació. Seguirem pendents i ja anirem informant.

Sra. alcaldessa.- Abans de passar la paraula als dos regidors que han de contestar les 
altres dues preguntes per afegir en aquí. Sí que un dels problemes que tenen a l’hora de 
poder ampliar és que no hi ha flotes d’autobusos i això és una de les limitacions. Jo ara 
aprofito aquí, tant a Junts com a ERC, que estan a la Generalitat, perquè realment facin 
aquesta inversió en els pressupostos de 2024 perquè puguem tenir els serveis dels que 
ens veiem afectats. Ara sí que passo la paraula en el regidor Joan Martín.

Sr. Joan Martín.- Bé, comentava la regidora que, a part de parlar-ho, ella ja era ben 
coneixedora de la situació del consell d’infància perquè ella en el seu dia, ja va engegar 
tot el treball que es va anar fent com a treballadora de la casa. És veritat que abans de 
contestar una mica la pregunta, si més no, crec que és necessari fer un breu resum, una 
mica d’històric de com ha anat evolucionant, perquè també es pugui entendre la decisió 
del govern i una mica les línies d’actuació que hem de realitzar i com les volem prendre, 
si més no. Això es va engegar abans de la Covid, una mica la tècnica de participació 
d’aquell moment, sense haver de posar noms, era una persona que era molt propícia a 
tot el tema de participació, ella va engegar tot el moviment del consell d’infància. Aquell 
any una de les línies d’actuació va ser tot el tema de camins escolars. Allà, la primera 
valoració que hi va haver és que es va fer un projecte, molta implicació per part de les 
escoles, dels nens i tot plegat, sense més recorregut, ja que allò no va ser, no va anar 
enlloc, es va quedar en un projecte, en un paper, i no va tenir més recorregut. Sí que és 
veritat que qualsevol projecte i més quan es treballa amb nens, és cert que aquests 
projectes haurien de ser realitzables, viables, reals, que ells puguin veure que la seva 
feina no queda en un paper i no és en va. Aquest mateix projecte o aquesta mateixa 
forma de treballar, va canviar del tècnic de participació. A més a més, tot això anava amb 
col·laboració amb una empresa, que aquesta empresa es contractava directament, no hi 
havia una licitació. Els anys següents va seguir la mateixa empresa, és una empresa que 
es deia en aquell moment, bueno, i se segueix dient, Quiràlia, i va ser l’empresa que va 
acompanyar als tècnics de participació. El següent any degut a aquests projectes, una 
mica el reclam de les escoles i la queixa era que no tenia una transferència al carrer, es 
van fer uns cartells, una mica a mode de denúncia de les situacions i els inconvenients 
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que veien en la ciutadania, però sense anar més enllà. El següent any es va fer un 
reglament, un reglament que això va passar de la regidoria de participació, com dèiem 
abans, va saltar a educació, tot i així el pressupost sortia de participació, perquè s’entén 
que el consell és un tema participatiu. Es va fer un reglament, com deia, que no va passar 
per Ple, no va arribar a passar per Ple, hi ha un petit, bueno, està treballat, però és un 
esbós, no ha passat mai per Ple i s’hauria de passar I, tot i així seguíem treballant amb 
aquesta mateixa empresa un any més i, com deia, ha signat per contractació de 
necessitat i mai com a procés de licitació. Això acaba el 2021-22. El 2022-23, les accions 
que es van dur a terme passen per educació i surten de la dotació del pla educatiu 
d’entorn, les actuacions, però en cap cas hi havia, en tots els anys que he parlat, no hi 
havia un projecte de pla educatiu, no hi havia una continuïtat, anaven fent actuacions 
anys rere, segons l’empresa, etc. Quan nosaltres arribem al govern, ens trobem que no hi 
ha un projecte, com a tal, no hi ha un seguiment, no hi ha unes temàtiques, no hi ha una 
intenció. Suposo que hi havia un llistat d’accions que s’han de fer com a Ajuntament, un 
és el consell d’infància i nosaltres ens vam trobar que podem intentar tirar moltes coses 
endavant, intentar arribar al màxim dels serveis que hem de dur a terme com a 
Ajuntament, però hem de ser realistes. I vostè em preguntava, la continuïtat. Doncs no hi 
havia continuïtat perquè el projecte estava mort, s’havia deixat morir. I, en aquest sentit, 
a més a més, en el punt en què vam entrar nosaltres i des de serveis jurídics teníem molt 
clar, que aquest tipus de contractes reiteratius no es podien seguir fent així. Per tant, el 
primer que hauríem d’haver fet és licitar aquest servei si es volia donar. A tot això, i 
arribats en el moment actual, ens trobem que nosaltres tenim la regidoria de 
participació, la tècnica arriba aquest estiu, i tenim una situació de transparència, que per 
a nosaltres és la prioritat, de fer el manteniment del portal de transparència. Aquesta és 
la prioritat número 1 d’aquesta regidoria, i, evidentment, la participació, no és que passi a 
un segon terme, ni sigui menys important, però ara mateix tenim unes necessitats i uns 
reclams que ens venen des d’altres àrees que ens comprometen que la tècnica es posi 
sobretot amb la part de transparència. La nostra idea, a més a més, és reformular la part 
dels consells, perquè actualment fer consells per fer on no hi hagi, com deia, una 
continuïtat, un projecte i que els propis nens no només es queixaven que això no es duia 
a terme el carrer, que no veien que tota la seva feina es materialitzés, sinó que, a més a 
més, també veien que el seu recorregut era molt curt, perquè acabava 6è de primària i 
no hi havia més recorregut que això. Llavors entenem que això hi hauria d’haver un 
consell d’infància, també hi havia hagut un reclam per part de joventut i per part de 
l’institut, on també hi hagués un consell de joves i de l’adolescència i que tot això tingués 
el seu lloc en un consell de la vila, un consell de poble, perquè aquestes participacions 
tinguessin lloc i moment en la vida del poble. Per tant, tot això s’ha de treballar, s’ha de 
treballar bé, s’ha de treballar amb sentit. No fer per fer, un any rere un any, i que ho faci 
una empresa, que ho dinamitzi d’aquella manera, sense cap mena de propòsit ni 
intenció, que creiem que és una mica com s’havia dut fins ara. Per tant, és millor parar, 
fer-ho bé i quan ho puguem fer amb coherència, amb seny i amb intenció, llavors ho 
tirarem endavant. 
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Sra. Mar Rodríguez.- Perdoneu, ho tirareu endavant? Ho teniu en consideració per fer-
ho de cara a l’any que ve? O aquest projecte, que és força important per l’educació... 

Sra. alcaldessa.- No hi ha prioritat ara fins que el portal de transparència no estigui com 
ha d’estar, perquè hi ha una prioritat ara amb això, i en aquest cas serveis de la casa, és 
el que ens ha manifestat. Llavors, a la que puguem tenir una mica desencallat aquest 
tema, podrem donar una prioritat amb això. Segurament ho estarem treballant el 2024 
perquè hem començat, però no volem donar una data, si no hi ha una reformulació, i 
compartida amb tots de com volem els consells i la seva continuïtat. 

Sra. Mar Rodríguez.- D'acord, gràcies.

Sr. Joan Martín.- A més a més, només afegir que, tots aquests consells dels que parlem, 
el primer que s’ha de fer és el reglament, ha de passar per Ple. Per tant, trobaria una 
mica agosarat, temerari per part meva, donar una data. Ja sé que parlem amb un any 
vista i tot plegat, però la situació que tenim ara mateix, més tot el que necessita per a 
poder activar aquests consells, doncs no m’agradaria dir una cosa que després no 
pogués dur a terme i això no ho faré en tot el meu mandat, per tant, prefereixo no posar 
una data. 

Sra. alcaldessa.- Sra. López

Sra.. Susana López.- Bé, jo no volia intervenir en aquest tema, però l’explicació que ha 
donat el regidor, a mi em sembla que ha quedat una mica, no sé si curta, o una mica de 
part, perquè poder, sí que en els darrers anys, al consell d’infància no ha funcionat tot el 
bé que ens agradaria a tots, com a moltes coses, però el consell d’infància va tenir una 
línia molt clara, un projecte educatiu molt clar i va funcionar molt bé durant molts anys. I 
ara ja no parlo ni com a regidora, ni com a membre d’aquell govern que va engegar el 
consell d’infància, sinó que parlo com a mare d’un nen que va anar, que va formar part, 
que va ser conseller durant dos mandats del consell. Per tant, el retorn que li va donar al 
meu fill formar part d’aquell consell va ser molt gran i hi ha un refons educatiu en la 
participació, en la coordinació, en la suma d’esforços per a arribar a una meta. Bé, amb 
molts valors que ara no els anomenaré, perquè tampoc m’ho he preparat i no vull dir res 
que no m’hagi preparat, però hi ha un valor afegit que és molt important. El projecte 
estava molt ben fet, segurament per manca de professional o no sé per què, o per manca 
de prioritats, és veritat que ha anat decaient, però no només el projecte servia per a 
decidir si anaven als camins escoles per aquí o per allà. Hi havia altres coses al darrere 
que no calia d’una gran inversió darrere, perquè jo recordo que va haver-hi un any que es 
va treballar alguna fórmula per, no sé si era el tema d’igualtat o era un tema de diversitat, 
per enfortir les polítiques d’igualtat i diversitat en el poble. Per tant, no sempre el consell 
d’infància havia de decidir o ha de decidir projectes que requereixin una inversió al 
darrere. Per tant, això per una banda. Per una altra banda, és probable que 
transparència estigui molt malament i que aquest govern vulgui ser molt transparent, i 
això és lloable i s’agraeix, però jo recordo, i cada vegada menys, però molt sovint, haig de 
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senyalar les contradiccions del grup majoritari del govern, TxArgentona, el cavall de 
batalla que TxArgentona ha tingut sempre amb la participació. I com ha criticat altres 
governs, segurament amb molta raó, quan deixaven davant de la participació. Per tant, 
empenyem a aquest govern a treballar amb força, com estan treballant amb molts 
temes, amb tornar la participació, a posar-lo a primera fila en aquest poble, perquè 
penso que, malauradament, porta molts anys abandonada, però per mi, un govern 
encapçalat per TxArgentona hauria de recuperar amb força aquella empenta que va tenir 
en l’anterior mandat de TxArgentona, que va ser com un cavall molt fort de batalla 
d’aquesta agrupació política, que si ha canviat de criteri, té tot el dret, però jo volia 
assenyalar-ho. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Sí, per a donar resposta. No és que hem abandonat la participació, és 
que hi ha una oficina d’antifrau a darrere i un síndic de greuges que no ens treuen l’ull de 
sobre si no tenim això al dia perquè no s’havia fet la feina. Per tant, nosaltres hem donat 
prioritat en això, a no deixar la participació, estem valorant de quina manera hem de 
donar la continuïtat i el que hem dit és que no estarà dins el 2024 i estarà dins el 2025, si 
està tot alliberat i en aquest cas està tot com ha de ser. No són contradictòries les 
decisions que fem o lo que defensem en aquest Plenari, quan érem a l’oposició, quan 
estem al Govern, sinó que posem unes prioritats allà on t’ha de faltar i amb la feina que 
ens han trobat abans. Ara, si vols complementar. 

Sr. Joan Martín.- Només afegir que, evidentment, no abandonem la participació, però 
creiem en una participació real, com li deia, realitzable, viable i que els nens puguin 
veure-ho traslladat al carrer. Fer una participació on la ciutadania aporta el seu criteri, 
però que després no s’executi, com ha passat els darrers anys, doncs no ho veiem 
adequat. Parlava d’inversió, jo com he parlat del cost de l’empresa, que en aquest cas 
dinamitzava el consell, sigui poc o molt, però encara que estem parlant de, potser per 
vostè és poc, però jo, quan parlem de 3.000 euros per una empresa, no, no, sí que l’he 
entès, que parlava d’una inversió en quant a l’execució d’allò que demanin, l’he entès. 
Però el que em vinc a referir és que tot el procés també requereix una dotació econòmica 
que, en aquest cas, doncs, i també vull deixar clar que jo no valoro o no vull entrar en la 
valoració de la feina del passat, però sí que és veritat que ara ens trobem, amb el que jo 
em trobo actualment és que no tenim un reglament d’aquest tipus de consell, que quan 
parlo d’una línia és perquè, evidentment, es va morir perquè aquesta empresa feia any 
rere, anys segons si se li donava o no, llavors no hi havia una continuïtat, que és el que 
vostès estan demanant, que crec que és el que demanen les escoles, que sigui un 
projecte instaurat de poble i de continuïtat. Per tant, per a fer això, a vegades, i a mi 
m’està en aquest, bueno, jo crec que una de les coses que ens està costant més és 
entendre que s’ha de dir a vegades que no, o parar, per poder engegar les coses i que 
s’instaurin adequadament. Seguir fent un checklist de coses que s’han de fer, com és un 
consell d’infància, tirar endavant, agafar una empresa que dinamitzi un consell d’infància 
sense que hi hagi una voluntat de tirar-ho endavant, doncs crec que és més lloable parar-
ho un any, el temps que sigui necessari i quan ho fem i ho tirem endavant, sigui perquè 
hi creiem i perquè és fàcil, perquè el jovent del poble tingui també una continuïtat, que 
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fins ara també era una de les seves, en les valoracions dels tècnics i dels propis infants, 
també deien això, que el recorregut era 6è i després es queda, la participació aquesta es 
moria. Llavors, bueno. 

Sra. Susana López.- Sí, sí. No, té tota la raó. Tota la raó el que acaba de dir ara. L’única 
cosa que s’assenyalava és que aquest projecte, en el seu moment, va funcionar, va tenir 
continuïtat, va tenir un sentit i el que jo havia percebut de les seves paraules és que 
aquest projecte no va servir només que per a fer uns camins escolars que mai després 
s’han executat. Jo el que volia quedar clar és que va haver-hi un moment durant uns anys 
que hi havia un projecte que estava molt ben fet, que estava molt ben dissenyat, que era 
una eina educativa molt valuosa per aquest poble, i si la voluntat d’aquest govern, si no 
és l’any que ve, és l’altra, de recuperar una eina semblant, tindrà tot el recolzament del 
PSC. El que no volem, el que com a mínim nosaltres no podem admetre, és que es doni a 
entendre, i de la seva intervenció primera, i si el que jo he entès, bueno, ho hem entès 
més d’una persona, és que aquest projecte no va funcionar en cap moment. Si és això, 
aquesta segona intervenció, és el que pensa el govern, doncs ja estem acostant-nos a 
una mateixa postura. Gràcies. 

Sr. Xavier Collet.- Sí, si li sembla, voldria fer una petita aportació sobre el comentari que 
ha fet, del cavall de batalla que TxArgentona sempre teníem el tema de la participació, 
que és veritat i que com han dit els companys, no l’hem pas abandonat, però, la 
participació, i això també ho hem defensat sempre nosaltres, és molt àmplia i no es 
restringeix només a consells i a fer consells i prou. La participació entenc que es pot 
fomentar i la fomentem de moltes altres maneres. Quan fem reunions amb veïns, quan 
fem reunions sobre projectes d’obres, quan fem reunions amb entitats, quan els 
escoltem, quan recollim les seves aportacions per a intentar portar-les a terme, quan 
treballem amb transparència i explicant el que fem perquè, poder recollir, això és una 
part també important de la participació. Fer consells que a vegades no funcionen, però 
que sobre el paper sembla que ens renten una mica la cara, no ens agrada. I ara no és 
que parli en concret del consell d’infància, que ha passat moments de tot i ara estava en 
un moment que segurament no era el que ens agradaria, com anés. Però, per exemple, 
el consell de la vila també és un consell que s’ha de replantejar, perquè jo no recordo 
gaires moments on hagi funcionat massa. Per tant, aquesta participació que neix de 
l’administració, a vegades neix, ja coixa i caminem pitjor, perquè la participació d’entrada, 
per definició, ha de venir de baix. I és important que sapiguem recollir, que sapiguem 
escoltar aquesta participació que ja hi és, que ja s’organitza, que ja treballa, en forma 
d’entitats, en forma de moltes iniciatives que des de la ciutadania surten. Aquesta 
participació és molt important. La que neix de l’Ajuntament organitzant consells, que a 
vegades, trista gràcia fan a la gent aquests consells, doncs s’han de replantejar. I, 
concretament, el consell de la vila, suposo que arribarà un moment en el que haurem de 
replantejar-nos tots que fem i com organitzem, si és que fa falta organitzar, aquest tipus 
de participació, que no és tota. 
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Sra. Susana López.- Simplement dir el mateix. D’aquesta manera, com s’ha plantejat ara 
la resposta, per a nosaltres és la resposta adequada i que si no pot ser ara, i ha de ser 
d’aquí a un any, però que es treballi en aquesta línia, en que la participació ha de sorgir 
de la ciutadania, s’ha de recollir des de l’administració i ha d’haver un feedback perquè 
funcioni. I el que no hem de, ni demonitzar coses, perquè en un moment donat no han 
funcionat ni posar com a única salvació que hi hagi una regidoria de participació que 
estigui tot el dia fent consells. Ni una cosa ni l’altra, però que s’ha de treballar i s’ha de 
caminar. El que no, sí que és veritat que tenim una casuística que vostès l’han recollit i 
que s’ha de tirar endavant, que és el tema de la transparència, però si a nosaltres el 
govern ens diu que aquesta filosofia que vostè acaba d’explicar o la que el Sr. Garachana 
també ens ha dit abans, és la que en un futur aquest govern treballarà, torno a dir, el PSC 
estarà amb el govern, però poc a poc hem d’anar veient cosetes. Hem de replantejar el 
consell de participació? Segur. Hem de replantejar-nos com fem que més gent part 
participi? Segur. Ningú té la vareta màgica perquè mai s’ha pogut fer tot com ens hauria 
agradat? També. Són maneres diferents d’explicar les coses. I al final, jo crec que 
nosaltres podem entendre la postura del govern. Ens agradaria que fos més ràpid tot 
això, però com tant de coses que ens agradaria que fossin més ràpides. 

Sr. Xavier Collet.- Si l’hi sembla, l’hi contesto la pregunta, la tercera pregunta que ens 
havia fet. Li contesto dient que també ens agradaria que fos més ràpid en aquest cas, és 
sobre el mur del camp de futbol de Can Raïmí. En el seu moment ens semblava que això 
es podia fer amb una actuació pròpia a través de la brigada. Quan ho vam anar a mirar, 
vam veure que no. Per tant, se’ns s’ha de fer el projecte i hem de licitar les obres. La zona 
està tancada, està ballada, per tant, amb temes de seguretat no patim. Els tècnics, a més 
del tancament de la zona, també van mirar el mur com estava, tampoc patim amb 
aquests temes i està pendent. La veritat és que no hi hem començat a treballar, no sé si 
el projecte el podríem fer nosaltres, però ara com ara en tenim d’altres que són més 
urgents i no hi hem començat. Gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Queda la paraula d’en Bernat Calvo. 

Sr. Bernat Calvo.- Sí, moltes gràcies i bona nit. Una pregunta especialment feia menció a 
aquest tema del mur del camp de futbol i, per tant, ja ho dono per contestat. La segona 
qüestió, que és una, bueno, arrel del que ha comentat el regidor Toni Segarra, que 
gràcies també per mencionar-ho, efectivament, totes les dues candidatures portàvem 
aquest tema del control d’ADN caní, de cara a les possibles sancions per a les defecacions 
en via pública. De fet, estava pensant que hi ha una cosa que en el fons sí que ja es va fer 
ara recentment, si no que recordo malament, quan es va reformar la llei de tinença 
d’animals domèstics, que sí que crec que ara es preveu que es puguin fer censos d’ADN, 
és a dir, la forma d’identificar els animals domèstics no sigui només a través del xip, sinó 
que ho ha obert a altres fórmules, i, si no recordo malament, al final, almenys encara a la 
legislatura passada ho vam demanar, que es posés també el tema del cens d’ADN perquè 
això seria precisament el que possibilitaria el primer pas que és fer, obligar d’alguna 
manera a que hi hagi uns cens d’ADN, que entenc jo que l’Ajuntament podria 
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promocionar i costejar, i un cop tingui és el cens d’ADN, és quan efectivament pots, i si ho 
preveus a l’ordenança, naturalment, les defecacions en via pública amb el tema del 
control d’ADN, podràs sancionar. D’alguna manera, el pas preliminar entenc que ja s’ha 
fet. A partir d’aquí, hi ha la possibilitat, nosaltres també encoratgem que es pugui agafar 
aquest, entomem el guant i penso que estaria molt bé, i m’uneixo una mica, a la idea, 
s’han proposat diverses mesures, però si es veu que no és efectiu, potser plantejar-se dir 
fem un cens d’ADN i donem naturalment un termini més gran de cara a quan s’apliqui 
una possible sanció pel tema d’ADN. El que passa és que també és veritat que has de fer 
el cens d’ADN i has de tenir una empresa que et faci les analítiques. És un tema que 
demana també una licitació. No dic que sigui una cosa, per tant, crec que és possible 
pugui fer ràpidament, però si es veu que les mesures que tenen plantejades actualment 
l’equip de govern, molt especialment la regidora de benestar, veu que no són suficients sí 
que convidaríem que es puguin començar a plantejar aquestes mesures. Tot i així, a 
veure com van aquestes mesures que heu proposat i anem veient en el temps. Així que, 
moltes gràcies. 

Sra. alcaldessa.- Gràcies. Sí, per contestar en Bernat Calvo, suposo que estarà d’acord la 
Mariona. Tal i com s’ha dit, ara estem en aquesta fase de sensibilització de l’ordenança i 
que s’ha anat fent. Hem aconseguit que vingués molta gent a censar, que no hi era. I 
potser com a prioritat del govern, tot i que no ens ha donat temps aquests dies a valorar-
ho encara, perquè tenim reunió demà. Potser sí que el més important és tenir que el 
cens dels veterinaris estigui en aquest cas en coincidència amb el cens municipal, perquè 
aquí hi ha unes discrepàncies molt grans i és complicat. Primer no fa falta, sinó anar a 
analitzar, sinó que hem de tenir els censos, tots per igual, i això no hi és. I per tant jo crec 
que seran un dels requeriments primers que ens haurem de posar a veure com ho 
podem aconseguir. Sí, havia demanat la paraula la Sra. Sunyer. 

Sra. Isabel Sunyer.- Sí, jo volia afegir una cosa una mica tard sobre, m’haureu de 
perdonar, sobre el consell de la infància, que sí que és veritat que la tècnica de 
transparència, en el seu moment, quan va tirant davant el consell de la infància, hi tenia 
moltes hores de dedicació, moltíssimes, que entenc que ara si teniu un altre objectiu no 
les podria dedicar. A més, em consta que Argentona va guanyar un premi Unicef a Ciutat 
Amiga de la Infància, que es va comunicar, em sembla, que el 2020 o així, pel pla d’acció 
de la infància i l’adolescència que Argentona va presentar a Unicef. I, per tant, vull dir que 
tenim a Argentona i a la nostra vila i a nivell municipal un exemple fantàstic, però que sí 
que és veritat, com deia el senyor Garachana, que requereix molta dedicació i molt de 
seguiment. No es pot fer com imagino que com un consell de la infància es portin unes 
accions i s’arriba a unes accions que es podrien fer i que tots els infants hi han treballat 
perquè això es produeixi i que no es produeixin. Llavors això perd tot el sentit, el que 
seria el funcionament d’un consell de la infància, només era una observació. Llavors jo 
volia també fer una pregunta a la regidora Cervantes, perquè davant dels objectius que 
s’havien proposat en el consell de la gent gran, no puc dir consell, em sembla, perquè 
encara no està constituït i no sabia el nom que tindria en aquests moments, "taula de 
treball", que es va proposar des del patronat de la vellesa, aquest obsequi que es va fer 
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per Nadal, a totes les persones grans, més grans de 75 anys. Jo pregunto si l’objectiu amb 
el que s’havia creat d’on va sortir la idea de fer aquest obsequi, dirigit sobretot a 
persones més grans de 75 anys, que no eren usuàries o participatives dels casals i de les 
activitats que es feien per la gent gran i que volia la taula de la gent gran tenir, fer-les 
també veure, a través d’aquest regal, aquest obsequi, volíem saber si, des d’Unitat, 
quines accions es durien a terme, o si s’havien pensat dur terme, o quin seguiment se'n 
faria. 

Sra. Montserrat Cervantes.- La idea ja va sorgir perquè, em sembla que ho vam explicar 
amb una de les taules, que vostè hi era, regidora, que la idea era que hi ha molta gent, 
gent que podria ser usuària del casal de gent gran, del casal, que no hi va perquè no se 
senten com que han canviat aquestes generacions de gent gran que tenim, com que no 
se senten interpel·lats a anar-hi ni a participar d’aquests tallers que fem. La setmana de la 
gent gran va servir perquè vingués gent que no ens coneixia, que no ens coneixia in situ, 
vull dir, fent les activitats, va venir gent a fer el ball que vam fer a la plaça, el country, va 
venir gent preguntant "i on puc anar a fer activitats, on em puc apuntar?" I com que 
teníem les entitats que treballen amb la gent gran, hi havia Creu Roja, hi havia Moviment 
és Vida, que eren una també de les que hi participaven, doncs han tingut més gent també 
a les seves activitats. El qual vol dir que, d’una manera o d’una altra, aquest primer toc ha 
servit perquè vinguin, perquè ens coneguin. El detall que es va donar per Nadal també ha 
vingut molta gent. Ens va fer molta il·lusió perquè va venir una senyora amb 104 anys. 
Què vol dir? Que no la teníem localitzada i ens va fer il·lusió perquè va venir ella, a 
buscar-ho. Donàvem la possibilitat que quan algú tenia certa edat i no li anava bé de 
venir, li portàvem a casa. Aquesta senyora va dir que no, que ni parlar-ne, que ella venia. I 
des d’aleshores hi ha gent que deia "és que no he estat mai aquí". Doncs ens va servir de 
moment això, ja ho han trepitjat. I ara esperem la propera setmana de la gent gran que 
es promogui, esperem que tingui encara més participació. La idea era més aquesta, 
tampoc era de moment en plan molt, recollir molta informació professional, perquè això 
ja ho fem amb la dinamitzadora que tenim al dematí, que allà ella fa la recepció de molta 
gent que potser no se la té en compte o no la tenim en seguiment, gent que està sola. 
Aquest tipus d’assistència ja la fan professionals de l’Ajuntament. 

Sra. alcaldessa.- Només per afegir. Aquí també amb el tema del detall i d’altres activitats 
que es van fer, el patronat, que en aquest cas ha estat un dels que va proposar una de les 
activitats o aquest obsequi, que és així. Només per a complementar. Amb el tema que 
comentaves que és una dedicació molt important per al tècnic que porta el tema de la 
participació, és el mateix tècnic que porta tota la comunicació en aquest cas de la 
institució, de l’Ajuntament, i porta també participació, comunicació i transparència, porta 
les tres coses. Ara mateix hem donat prioritat primer a comunicació, ara, al tema 
transparència, per la urgència que hi ha, i inclourem la participació a mesura que sigui 
possible. Que és per això, que sí, necessita molta dedicació. Sí, doncs si ara està al torn 
dels grups i formacions, passaríem al torn de preguntes del públic i donaríem aquí el 
comiat a la secretària.
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I no havent-hi res més per tractar, d’ordre de la Presidència, s’aixeca la sessió quan són 
les 20:08 hores, en el lloc i data UT-SUPRA que com a secretària en certifico

Vist–i-plau
La secretària L’alcaldessa 
Míriam Tenas i Camps Montserrat Capdevila Cañadas
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